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Stadskrant Coevorden, 
een nieuwe maandkrant 
voor Coevorden
Voor u ligt een nieuwe krant voor alle inwoners van 
de stad Coevorden; StadsKrant Coevorden gaat 10x 
per jaar verschijnen in de stad Coevorden.     

Uitgeverij Olympia is al 30 jaar uitgever van diverse 
huis aan huis bladen, waaronder het weekblad Week 
in Week uit in Borger-Odoorn en de maandbladen 
RegioMagazine Emmen, RegioMagazine Stadskanaal/
Westerwolde, Westerwolder Lougblad en de 
18DorpenKrant.

Wilt u adverteren in de StadsKrant Coevorden of in een 
van onze andere huis aan huis bladen? Bel dan met Marc 
Zegerius (06 - 50 64 78 39) of met Marionne Foekens 
(06 - 10 18 81 11). Voor persberichten kunt u mailen 
naar har@regiomagazine.nl

Wij wensen u veel leesplezier!

Griettinus Assen (79) uit 
Dalen werkt nog altijd 
bij supermarkt Plus in 
zijn woonplaats
Er zijn soms van die mensen die niet willen 
en kunnen ophouden met werken. Ook niet 
als ze pensioengerechtigde leeftijd al ruim zijn 
gepasseerd. Ze genieten ervan, zetten zich vaak voor 
anderen in en blijven ook nog eens fit. Het geldt 
ook voor de bijna tachtigjarige Griettinus Assen 
uit Dalen die nog altijd in een supermarkt werkt, 
namelijk Plus in Dalen.

► Lees verder op pagina 7.

Feestelijke seizoensopening bij 
Hemmes Tuin & Lifestyle in Coevorden

Hemmes Tuin & Lifestyle aan de Krimweg 34 in Coevorden opent het seizoen op  
8, 9 en 10 maart. De feestelijke seizoensopening valt samen met de tiende verjaardag 
van het bedrijf. ´Vanwege ons jubileum wordt het een extra feestelijk weekend´, 
belooft Ellen Hemmes.

Hoge kortingen
´Tijdens het weekend kunnen mensen profiteren van allerlei hoge kortingen. Bovendien 
geven we liefst 10 procent korting op de gehele Tuindeco collectie. Heel interessant dus. 
Omdat we ook tien jaar bestaan, geven we een feestelijk tintje aan het weekend. Zo is er 
voor de kleine kinderen een springkussen en is er wat lekkers bij de koffie´, vertelt Ellen. 
´Bovendien zijn we dus ook op zondag geopend.´

Groei
Hemmes Tuin & Lifestyle kan terugkijken op tien goede jaren. ´We zijn behoorlijk 
gegroeid. Toen we begonnen hadden we een showterrein van drieduizend vierkante meter, 
nu is dat vernieuwde showterrein liefst 10.000 vierkante meter. Nog steeds zijn we hét adres 
als het gaat om het buitenleven. 

► Lees verder op pagina 3.

Kain Hoogeveen van 
Germanicus: “We gaan 
voor de titel!”
Germanicus gaat dit seizoen voor de titel. Daarbij 
ondervindt de ploeg uit Coevorden echter grote 
concurrentie van Bon Boys. ´Bon Boys is een 
geweldige ploeg. De uitwedstrijd hebben we 
kansloos verloren. Toch denk ik dat we zeker niet 
kansloos zijn voor het kampioenschap. In voetbal 
hoeft de beste ploeg niet altijd te winnen.´ Was 
getekend; Kain Hoogeveen (25), steunpilaar van 
Germanicus.

► Lees verder op pagina 35.
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Medipoint in Coevorden per 1 april 
nieuwe leverancier Wmo-hulpmiddelen
De afgelopen periode is een aanbestedingsprocedure doorlopen voor levering van de 
Wmo-hulpmiddelen. Medipoint in Coevorden heeft deze aanbesteding gewonnen 
en dus voeren zij vanaf 1 april 2024 de levering, onderhoud en reparatie van Wmo-
hulpmiddelen uit.

Inwoners van Coevorden die een hulpmiddel 
in bruikleen hebben via Meyra kunnen deze 
gewoon houden. Het onderhoud wordt 

overgedragen aan Medipoint.
Zij ontvangen voor 1 april 2024 een brief 
over de overgang van Meyra naar Medipoint. 

Janneke Knegtering uit Coevorden 
verheugt zich weer op Ganzenmarkt
De Ganzenmarkt in Coevorden is al jarenlang een begrip in de wijde regio van de 
stad. Van heinde en verre komen mensen om er te genieten van folklore, gezelligheid, 
leuke activiteiten en nog veel meer. Om zoiets te organiseren is een goede organisatie 
nodig die er dag in dag uit voor zorgt dat het evenement met succes kan plaatsvinden. 
Janneke Knegtering uit Coevorden is dit jaar voor het derde jaar achtereen voorzitter 
van de Ganzenmarkt en kijkt uit naar een geweldig jaar.

Bestuursvernieuwing
Twee jaar geleden zocht het bestuur in het 
kader van vernieuwing nieuwe leden en 
van het een kwam het ander. Knegtering 
is geboren en getogen Coevordense, deed 
al veel voor de stad die haar zo lief is en 
besloot na goed te hebben nagedacht de 
rol van voorzitter aan te nemen nadat ze 
hier door het bestuur voor werd gevraagd. 
“Toen ze me hadden gevraagd moest ik wél 
even nadenken omdat ik nog steeds veel 
doe voor zwemvereniging De Plons, maar ik 
vind het wél belangrijk om iets terug kunnen 
doen voor ‘de gemeenschap’ en daarmee de 
maatschappij: een stukje maatschappelijke 
betrokkenheid. En hoe mooi is het dat je dit 
dan kunt doen voor je eigen stadje. Voor mij 
traden Willeke Scholten en Karin Derksen 
aan en na mij Lennerd Bos en Geert Bults 
en met de ervaring van Arnold Faas en 
Geert Kok is daarmee het bestuur compleet. 
Geert Kok gaat ons na dit jaar wel verlaten 
en we zijn dan nu op zoek naar een nieuwe 
penningmeester.”

Traditie
De Ganzenmarkt wordt jaar in jaar uit groter 
en dat is iets wat Knegtering zeker niet 
erg vindt. Sterker: ze gaf aan het geweldig 
te vinden voor ‘haar Coevorden’ iets te 
organiseren en het evenement steeds mooier 
te maken. “Het is mooi om vernieuwing aan 
te kunnen brengen, zodat het evenement 
aansluit bij de huidige tijd en de doelgroep 
groter weet te maken. Wat mij betreft 
organiseren we Ganzenmarkt voor jong en 
oud en proberen voor elke leeftijd iets terug 
te laten komen. Ganzenmarkt is het feest van 
Coevorden en dat moet blijven. Een echte 
traditie, maar dus wél steeds met nieuwe 
elementen.”

Heel weekend
Het evenement werd altijd op één dag 
gehouden, maar daaraan is inmiddels een 
einde gekomen; inmiddels is het een heel 
weekend met op vrijdag een grote opening, 
op zaterdag vertier voor kinderen en tieners 
en op zondag is het echt een familiedag 
met een koopzondag, muziek op de markt, 
de Ganzenloop en op maandag dan ‘de 
echte Ganzenmarkt’ met traditioneel de 
verkiezingen.”

2e maandag van november
Uiteraard vindt de Ganzenmarkt op de 
tweede maandag van november plaats. 
Dit jaar valt dat op 11 november. Het 
programma is dan nog wel niet bekend, 
maar men heeft wél al nagedacht over het 
ganzenbordtoernooi: “De Rotary wil dat 
gaan organiseren op de zaterdag voor een 
plaatselijk goed doel. Ze gaan het nu verder 
uitwerken, maar het is nog niet helemaal 
duidelijk en zeker of het er komt.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Feestelijke 
seizoensopening 
bij Hemmes Tuin & 
Lifestyle in Coevorden

Hemmes Tuin & Lifestyle aan de Krimweg 34 in 
Coevorden opent het seizoen op 8, 9 en 10 maart. 
De feestelijke seizoensopening valt samen met de 
tiende verjaardag van het bedrijf. ´Vanwege ons 
jubileum wordt het een extra feestelijk weekend´, 
belooft Ellen Hemmes.

Hoge kortingen
´Tijdens het weekend kunnen mensen profiteren van 
allerlei hoge kortingen. Bovendien geven we liefst 
10 procent korting op de gehele Tuindeco collectie. 
Heel interessant dus. Omdat we ook tien jaar bestaan, 
geven we een feestelijk tintje aan het weekend. Zo is er 
voor de kleine kinderen een springkussen en is er wat 
lekkers bij de koffie´, vertelt Ellen. ´Bovendien zijn we 
dus ook op zondag geopend.´

Groei
Hemmes Tuin & Lifestyle kan terugkijken op tien 
goede jaren. ´We zijn behoorlijk gegroeid. Toen we 
begonnen hadden we een showterrein van drieduizend 
vierkante meter, nu is dat vernieuwde showterrein 
liefst 10.000 vierkante meter. Nog steeds zijn we 
hét adres als het gaat om het buitenleven. Denk aan 
(maatwerk) overkappingen, blokhutten, schuttingen, 
tuinhout, maar kunt u ook bij ons terecht voor 
sierbestrating en tuinmeubelen. Bij ons zie, proef en 
voel je het buitenleven. Dat was tien jaar geleden zo, 
en dat is nog steeds zo.

Ik roep iedereen op om naar ons openingsweekend 
te komen. Het belooft een heel gezellig weekend te 
worden´, besluit Hemmes.

Hemmes Tuin & Lifestyle is gevestigd aan de  
Krimweg 34. telefoon: 0524- 700 202.  
Zie ook de website www.tuinenlifestyle.nl.  
(StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Persbericht voor 
StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Concert Popkoor Sing & Swing in 
Coevorden

Popkoor Sing & Swing geeft twee concerten in Theater Hofpoort op zaterdagavond 9 
maart om 20.15 uur en zondagmiddag 10 maart om 15.00 uur.

Een nieuwe show
Sing & Swing brengt een nieuwe show 
‘Dwars door alles heen!’ Onder leiding 
van Luko Hans en begeleid door een 
band zorgt het koor voor een gevarieerd 
programma over liefde, troost en geluk. 
De show bevat pakkende popsongs, mooie 
ballads en verrassende medleys. Hun motto: 
“Met fantasie leren vliegen van Zoutelande 

naar Jamaica met songs van de grootste 
muzikanten uit de popmuziek”.

Kaarten bestellen via Theater Hofpoort
Kaarten voor zaterdag 9 maart 20.15 uur en 
voor de show op zondag 10 maart om 15.00 
uur zijn te bestellen via Theater Hofpoort. 
De kaarten kosten €19,50 per persoon. Dit is 
inclusief een consumptie.

Open Atelier Dagen Coevorden in de 
gemeente Coevorden op 9 en 10 maart

Kunst bekijken in de gemeente Coevorden en dat op meerdere locaties? Dat kan in 
het weekend van 9 en 10 maart a.s. als er in alle dorpen in de gemeente van alles is te 
zien. Het evenement dat voor de twintigste keer plaatsvindt werd in 2010 een stichting 
en vanaf dat jaar werd de oorspronkelijke naam van het evenement ‘Atelierdagen’ 
vervangen door Open Atelier Dagen Drenthe.

Altijd in het tweede weekend van maart 
vinden de dagen waar heel wat mensen op 
afkomen plaats. Vanaf 2019 veranderde de 
naam nog eens en werd het Open Atelier 
Dagen Coevorden. 33 ateliers verspreid over 
dertien dorpen zijn dit jaar op zowel zaterdag 
als zondag te bezoeken en dat tussen 11.00 
en 17.00 uur. Er geldt gratis entree bij alle 
ateliers/galerijen.

De organisatie heeft weer haar uitstekende 
beste gedaan de kunstroute die is te volgen er 
zo goed mogelijk uit te laten zien. Mensen die 

echt willen kunnen alle locaties bezoeken. Ze 
staan allen goed aangegeven en overal krijgt u 
uitleg over de kunstwerken. Heeft u vragen? 
De desbetreffende kunstenaar of kunstenares 
geeft u een passend antwoord. Kortom, 
genoeg om van te genieten.

Het bestuur (foto) heeft er heel veel zin 
in. “We verwachten weer een succesvolle 
editie, want krijgen alle jaren nog steeds 
veel bezoekers. Er is in de loop van de jaren 
niets gewijzigd en dus wordt het vast weer 
prachtig.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Dankzij vrijwilliger Rieky zijn de 
kleedkamers bij Germanicus altijd 
brandschoon
Rieky Schuiling uit Dalen is geboren en 
getogen Coevordense en het is dus niet 
zo gek dat ze nog regelmatig in haar 
geboorteplaats is. Regelmatig is ze bij 
voetbalvereniging Germanicus actief om 
er de kleedkamers schoon te maken. Niet 
voor een fors salaris of andere vergoeding, 
maar puur vrijwillig en dat al jarenlang.

Ingerold
Het is Rieky Schuiling ten voeten uit: 
snel tevreden, een ander willen helpen en 
altijd bleef ze ‘Rieky’. Iedereen binnen de 
vereniging weet ook wie ze is en de spelers en 
speelsters zijn haar maar wat dankbaar, want 
elke keer weer zijn de kleedkamers schoner 
dan schoon. “Ik ben er gewoon ingerold, 
want iemand vroeg een keer of ik wel wilde 
helpen als het nodig zou zijn. De week 
erop werd ik al gebeld en kon ik beginnen. 
Eerst met een aantal dames samen en toen 
die stopten ging ik alleen door. Gewoon 
omdat ik het zo leuk vond ook al kwamen er 
steeds meer werkzaamheden. Niet alleen de 
kleedkamers, maar ook de kantine en keuken 
die ik dan schoonmaakte. Ach en als je dan 
toch bezig bent dan de dugouts ook maar en 
alle ramen en de bestuurskamers.”

Niet alleen schoonmaken
Hoelang ze het doet weet ze niet, maar ze 
is er zeker van dat het al een ‘flink aantal 
jaren is’ en ermee doorgaan is wat Rieky dan 
ook zeker gaat doen. Het blijft overigens 
niet alleen bij schoonmaken, want elke 
zondagochtend heeft ze corveedienst en 
ontvangt ze als het tweede en derde elftal 
moeten voetballen de tegenstander en wordt 
die naar de kleedkamer begeleid. Ook zorgt 
ze voor de thee in de pauze en zorgt ze 
ervoor dat de scheidsrechter wordt begeleid 
en alles wat erbij hoort. “Ik vind het echt 
super leuk om te doen. Op dinsdagmorgen 

ben ik er ook altijd omdat dan ook de 
mannen van de groenploeg aanwezig zijn. 
Dus even gezellig koffiedrinken en dan weer 
kleedkamers schoonmaken. Natuurlijk kijk 
ik ook voetbal. Mijn zoon voetbalt in het 
derde elftal en manlief is al jaren verzorger 
bij het eerste elftal. Dus zolang ik mij goed 
voel en gezond blijf kan ik dit nog wel even 
volhouden.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Albert Lubbelinkhof uit Coevorden zet 
zich ervoor in mindervalide mensen aan 
het sporten te krijgen

Albert Lubbelinkhof uit Coevorden heeft helaas al ongeveer twintig jaar diabetes. 
Het heeft veel met hem gedaan, maar opgeven deed hij nooit. Sterker: hij bleef altijd 
doorgaan met zijn grote passie, namelijk sporten. Hoe zeer zijn ziekte hem hierin 
vaak beperkte, steeds dacht Lubbelinkhof ‘ik geef niet op en ik ga door’. Dit geeft hij 
anderen ook mee en hij zet zich er zelfs voor in om mindervalide mensen tot sporten 
te bewegen. Simpelweg omdat het echt wel kan en het zo goed is.

‘Denk in mogelijkheden, niet in 
moeilijkheden’
Bij Albert Lubbelinkhof zijn vanwege een 
bacterie beide benen noodgedwongen afgezet 
en moest hij revalideren. Tijdens die periode 
ging hij vaak even bij het rolstoelhockey 
kijken en ontstond er iets bij hem. “Daar 
zag je het enthousiasme van de sporters 
ervan afspatten. Dit werkte erg aanstekelijk 
voor mij, ik werd er erg enthousiast van en 
merkte zelf ook dat ik positief werd van 
het sporten, mede ook door de therapeuten 
binnen het Roessingh Revalidatie Centrum 
in Enschede. Zij proberen je een goede en 
positieve mindset te geven en dit gaf mij echt 
wilskracht, zoveel zelfs dat ik er mijn missie 
van wil maken om mindervalide mensen ook 
aan het sporten te krijgen zodat zij ook weer 
hierin plezier kunnen hebben. 

Ook heb ik het boek ‘Geluk in beweging’ 
gelezen dat ook heeft geholpen om je 
gedachten op een ander spoor te zetten. Nu 
is mijn motto:  wees gelukkig met wat je nog 
wél kan, denk niet in moeilijkheden maar in 
mogelijkheden.”

‘Als ik één leg win ben ik tevreden, 
uiteindelijk heb ik twee legs gewonnen’
Sporten deed hij al in zijn jonge jaren: 
voetballen bij Germanicus en CSVC, 
tennissen bij CTC Coevorden, darten bij Café 
De Poort en nu bij dartteam Musketier in 
Café de Oale Jan in Coevorden. Ook deed hij 
aan biljarten en dus is sport altijd iets geweest 
dat hem enorm aantrok. Hij wil het blijven 
doen en omdat hij er zoveel mindervalide 
mensen blij door ziet worden en door kan 
maken wil hij zich steeds blijven inzetten 
juist die doelgroep er warm voor te maken. 
Zelf doet hij nu aan para-darten: iets dat hem 
veel bracht. “Mijn tekst ‘als ik één leg win 
ben ik tevreden, uiteindelijk heb ik twee legs 
gewonnen’ ging viraal en velen benaderden 
me al. Tot nu toe heb ik drie mensen aan 
het sporten (paradarten) gekregen en een 
dartvereniging in Stadskanaal heeft mij 
gevraagd of ik mee kan denken. Samen 
staan wij sterk toch? En: uit alle negatieve 
belevenissen in je leven zijn ook weer 
positieve dingen te halen; geef nooit op! Ook 
als raadslid van de PVDA Coevorden zal ik 
mij bezighouden met de toegankelijkheid en 
sport.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)



6 Maart 2024StadsKrant Coevorden



7 Maart 2024StadsKrant Coevorden

Race & ATB Show bij Zantingh 
Tweewielers in Nieuw-Amsterdam

Het is op vrijdag 8 en zaterdag 9 maart nóg meer de moeite waard om een bezoek 
te brengen aan Zantingh Tweewielers in Nieuw-Amsterdam. Dan vindt namelijk de 
Race & ATB Show plaats. En ondertussen is Zantingh Tweewielers ook nog eens 
begonnen met een nieuw spaarsysteem. Eigenaar Jan Zantingh vertelt.

Aftrap fietsseizoen
´De Race & ATB Show die we organiseren 
geldt meteen ook als aftrap van het nieuwe 
fietsseizoen. Tijdens de tweedaagse kunnen 
belangstellenden verschillende nieuwe 
modellen bewonderen. Bovendien bieden 
we onder meer schoenen, helmen en shirts 
aan, tegen zeer aantrekkelijke prijzen. Als 
we kijken naar de nieuwe modellen, dan 
verdienen de Giant Defy en Trek Emonda 
bijzondere aandacht. De Emonda is een 
zwaardere fiets, die juist lichter fietst. Dat 
heeft te maken met een andere verwerking 
van carbon in de fiets. De Defy van Giant 
is ook al helemaal vernieuwd. De afwerking 
van de fiets is geweldig en ook de prijs- 
kwaliteitsverhouding is uitstekend´, zegt 
Zantingh. 

Nieuw spaarsysteem
´De ontwikkelingen op het gebied van de 
elektrische fiets staan nooit stil. Wat te 

denken van bijvoorbeeld volledig elektrisch 
schakelen en de volledige elektrische racefiets. 
Met een dergelijke fiets kom je gemakkelijker 
de bergen op´, weet Zantingh. ‘Tijdens 
onze showdagen is het uiteraard, zoals de 
mensen van ons gewend zijn, ook gewoon 
weer gezellig. De koffie staat klaar.´ Nog 
meer nieuws van Zantingh Tweewielers. ´We 
hebben sinds kort een nieuw spaarsysteem 
ontwikkeld. Mensen kunnen bij ons sparen 
voor het eigen onderhoud van de fiets. 
Bij de aanschaf van onderdelen krijgen ze 
een spaarpunt. Op 8 en 9 maart leggen we 
bezoekers precies uit hoe dit spaarsysteem 
precies werkt´, besluit Zantingh. 

Zantingh Tweewielers is gevestigd aan de 
Vaart Noordzijde 7 in Nieuw-Amsterdam. 
Telefoon: 0591-55 17 08. Zie ook 
zantinghtweewielers.nl. (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Griettinus Assen (79) uit Dalen werkt 
nog altijd bij supermarkt Plus in zijn 
woonplaats

Er zijn soms van die mensen die niet willen en kunnen ophouden met werken. Ook 
niet als ze pensioengerechtigde leeftijd al ruim zijn gepasseerd. Ze genieten ervan, 
zetten zich vaak voor anderen in en blijven ook nog eens fit. Het geldt ook voor de 
bijna tachtigjarige Griettinus Assen uit Dalen die nog altijd in een supermarkt werkt, 
namelijk Plus in Dalen, de supermarkt van zijn zoon Rik.

Met de paplepel ingegoten
Voor Assen is het werken in een supermarkt 
niet vreemd, want hij runde er jarenlang een 
in Dalen. Samen met echtgenote Tini nam hij 
het groente- en fruitbedrijf van zijn ouders 
over en werd het een supermarkt. Hij komt 
uit een echt ondernemersgezin en werkte op 
jonge leeftijd al in het bedrijf van zijn ouders. 
Altijd met heel veel plezier en dat gold 
ook tijdens de jaren dat hij met zijn vrouw 
een supermarkt had. “Ik weet nog dat we 
winkelwagentjes kregen. Dat was wat hoor. 
We hebben de supermarkt ook regelmatig 
vergroot en later besloten we een nieuwe in 
Winkelcentrum De Waag te laten bouwen. In 
2000 nam zoon Rik de zaak over en runt hij 
die nog altijd en ik ben er ook nog altijd bij.”

Groente en fruit stromen door zijn aderen
Een van de vragen die menig klant zou willen 
stellen is dan ook ‘waarom werkt die man 

nog?’ Assen lacht er wat om en gaf aan dat hij 
er nog erg veel plezier in heeft. “Ik heb mijn 
hele leven veel gewerkt en dat heeft me altijd 
veel energie gegeven. Dat doet het nu nog 
steeds en ik mag graag met mensen omgaan. 
Bovendien stromen groente en fruit door 
mijn aderen. Het contact met onze klanten, 
het werken met mooie en lekkere producten, 
samen met onze medewerkers elke dag weer 
het beste willen voor onze klanten is iets dat 
me drijft. We werken momenteel met een 
team van circa negentig medewerkers. Dat is 
wel iets anders dan hoe we ooit begonnen, 
haha.”

Vele verandering
Assen wordt in maart tachtig jaar en 
heeft heel wat veranderingen in het 
supermarktwezen meegemaakt. Hij kan 
voorbeelden genoeg noemen: “Daar waar 
we vroeger het land in gingen om handel te 

halen, daar krijgen we nu dagelijks meermaals 
vrachten. Ik ben decennialang zelf met een 
vrachtwagen naar de grootste veilingen van 
Nederland geweest. Dan ging je ‘s morgens 
om vier uur weg en was je ’s avonds om 
elf uur klaar. Maar ook de openingstijden 
(zeven dagen), de veel grotere assortimenten, 
de veel meer op gemak gerichte producten, 
producten vanuit alle hoeken van de wereld, 
de klantenaantallen, de snelheid van alles, de 
automatisering , de dynamiek van het hele 

verhaal, de wensen van onze klanten, maar 
wat voor mij altijd blijft is de vriendelijkheid 
en omgang met elkaar.”

Griettinus Assen is de vrolijkheid zelve in de 
supermarkt en staat altijd voor u klaar. “Ik 
zou zeggen kom lekker winkelen bij ons. Ik 
laat u het lekkerste fruit proeven en mensen 
blijf in beweging en sta positief in het leven. 
Tot snel.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Momenteel is de huizenmarkt overspannen. De prijzen 
stijgen elke maand, het aanbod wordt krapper, de vraag 
is groot en het vinden van een leuke woning is moei-
lijker dan ooit. De huizen gaan als warme broodjes 
over de toonbank. Er wordt gedacht dat iedereen in 
de huidige markt een huis kan verkopen. De ham-
vraag is of u dan ook de juíste koper aan de haak 
heeft geslagen? Komt u niet achteraf voor een 
grote teleurstelling te staan door verkeerde 
verwachtingen, onduidelijke processen of 
wellicht tegenstrijdige belangen? Wie kan 
hierbij uw belangen, als verkoper, beter 
behartigen dan uw eigen makelaar. 

Teleurstelling of succes?
Het sluiten van een koopovereen-
komst is namelijk meer dan het 
afspreken van alleen de koop-
som. Vele aspecten spelen mee 
waaronder de aanvaarding en 
overige voorwaarden waaron-
der de deal wordt gesloten. 
Moet een koper misschien 
nog een eigen huis ver-
kopen? Heeft de koper 
eraan gedacht gedegen 
financieel advies in te 
winnen? Moet het huis 
wellicht nog bouwkundig 
gekeurd gaan worden? 
Al deze voorbehouden 
kunnen van doorslagge-
vend belang zijn voor het 
vinden van de juiste koper 
en het überhaupt laten 
slagen van een deal. Wij 
zijn er om teleurstelling te 
voorkomen en een succes 
van de verkoop van uw 
huis te maken.

Makelen is een vak
In Nederland is het makelen een vrij 
beroep. Dat klinkt alsof je zo even uit de 
losse pols een huis kunt verkopen. Iedereen 
kent wel een verhaal uit zijn of haar omgeving 
van een vriend, oom of ouder die tijdens een feestje het huis 
heeft verkocht. Het proces dat achter een dergelijke "deal" vandaan komt 
dient in goede banen te worden geleid. Het gehele verkoopproces wordt 

in de meeste gevallen door een makelaar afgewikkeld. Simpelweg omdat 
makelen een vak is! In Nederland zijn vrijwel alleen register-ma-

kelaars aan het werk die een jarenlange opleiding hebben 
gevolgd en ook jaarlijks permanente educatie moeten vol-

gen. Marktkennis is ook een onontbeerlijke voorwaarde 
om ons vak goed uit te kunnen oefenen. In tegenstel-

ling tot veel andere Europese landen zoals o.a. Duits-
land en Spanje is in Nederland het makelaarsvak 

op een heel andere level gebracht. Uiteraard blijft 
het vinden van een makelaar die écht bij u past 

een zeer persoonlijke overweging. 

Vrijblijvend advies
Mocht u van plan zijn om te gaan ver-

huizen is het verstandig om advies op 
meerdere vlakken in te gaan winnen. 

Benader uw financieel adviseur om 
uw mogelijkheden en onmoge-

lijkheden in kaart te krijgen. Uw 
makelaar is ook een zeer be-

langrijke schakel in deze fase 
van het traject aangezien de 
makelaar u helder kan advi-
seren over, onder andere, de 
marktwaarde van uw huis. 
Een belangrijk aspect is ook 
om een juist beeld te krijgen 
van wat slim is, eerst verko-

per of juist eerst kopen? 
Uw makelaar kent 

als geen ander 
het sentiment 
in de markt 
en is dan ook, 
bij uitstek, de 
aangewezen 
partij die u 
hierover pro-
fessioneel 
kan advise-
ren. 

Mocht u nu of 
in de toekomst 

verhuisplannen 
hebben neem dan 

gerust contact met 
ons op. Wij komen vrijblijvend bij u langs met een objectieve blik én een 
gedegen advies om waarde toe te voegen.
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‘Hier vallen we niet van de stoel na drie nederlagen’
Raptim: grootste vereniging van de gemeente 
Coevorden

Raptim geldt als de grootste vereniging van de gemeente 
Coevorden. De groei die is doorgemaakt is het gevolg van gedegen 
beleid. De jeugdafdeling floreert, elk jeugdteam heeft een betaalde 
trainer en het heeft er alle schijn van dat de hoofdmacht dit seizoen 
gaat promoveren naar de tweede klasse. En dus is voorzitter Marc 
Ekkelenkamp tevreden. Heel tevreden.

Gespreid bedje
Marc Ekkelenkamp is Raptim. 
´Ik loop hier al dertig jaar rond 
en zat al negentien jaar in het 
bestuur. Ik ben nu anderhalf 
jaar voorzitter. En eigenlijk ben 
ik in een gespreid bedje terecht 
gekomen. Het huidige beleid stond 
al als een huis. We hebben twaalf 
bestuursleden en verschillende 
commissies. De organisatie staat 
als een huis en als voorzitter hoef 
ik niet overal een vinger in de pap 
te hebben. Onze hoofdtrainer Bert 
Doldersum zegt weleens dat hij 
nog nooit meegemaakt heeft dat 
een vereniging de boel zo goed op 
orde heeft. En hij kan het weten. 
Natuurlijk probeer ik wel een eigen 
draai aan de voorzittersrol te geven. 
Ik wil vooral zichtbaar zijn. Ik ben 
veel bij de jeugd en wil weten wat er 
speelt. Ik draai ook kantinediensten 
bijvoorbeeld en probeer zo veel 
mogelijk aandacht te besteden aan 
de 350 vrijwilligers die we hebben. 
Vrijwilligers zijn echt het goud van 
de club´, zegt Ekkelenkamp.

Betaalde trainers
Raptim is ambitieus. ´We betalen 
niet. Waar we wel heel erg 
veel aandacht aan besteden is 
de jeugdafdeling. Zo heeft elk 
jeugdteam een betaalde trainer. 
In onze optiek is de JO8-5 net 
zo belangrijk als de JO19-1. Alle 
teams zitten prima in de kleding 
en alle jeugdleden krijgen de 
aandacht die ze verdienen. Dat 
beleid werpt vruchten af. De 
gemiddelde leeftijd van onze 
hoofdmacht is laag, heel laag. 
Dat zegt genoeg. En ondertussen 
merken we dat onze jeugdafdeling 
aantrekkingskracht krijgt op spelers 
van buiten Coevorden´, constateert 
Ekkelenkamp.

Beleid
‘Onze JO15 en JO17 bijvoorbeeld, 
spelen nu al op een heel hoog 
niveau. Dat is niet het werk van 
het huidige bestuur, maar van een 
beleid dat jaren geleden al ingezet 
is. We kijken steeds hoe we de 
opleiding kunnen verbeteren. 

Ondertussen kijken we bijvoorbeeld 
of we op den duur kunnen gaan 
werken met beelden. Je kunt 
tegenwoordig heel eenvoudig korte 
clips naar de spelers sturen. Kan 
gewoon via WhatsApp. Zelf ben ik 
meer van de oude stempel, maar je 
mag als club zeker niet voorbijgaan 
aan deze ontwikkelingen.´

Klaar voor de tweede klasse
Ekkelenkamp is reëel. ´De derde 
klasse is wat mij betreft een klasse 
te laag. Doel is dan ook om een 
stabiele tweedeklasser te worden. 
Raptim is ook klaar voor de tweede 
klasse. Maar een must is het niet. 
We kiezen voor de weg van de 
geleidelijkheid. We weten waar we 
mee bezig zijn en raken hier zeker 
niet in paniek na drie nederlagen. 
We zijn dit seizoen ´herbstmeister´ 
geworden. En dan vind ik dat je 
gerust uit mag spreken dat je voor 
de titel gaat. 

Het doel voor het seizoen was het 
winnen van een prijs, ondertussen 
gaan we gewoon voor de titel. Ik 
kan overigens oprecht genieten van 
onze hoofdmacht. Ze spelen stabiel 
en rustig, ondanks het feit dat 
sprake is van een erg jong elftal.´  
(StadsKrant Coevorden/ 
Vincent Muskee)

Coevorder Tennis Club
‘Bij ons kun je zo goed als heel het 
jaar door tennissen’

Prachtige club, de Coevorder Tennis Club. Die mening is zeker 
ook voorzitter Wim Berends toegedaan. Sinds twee jaar zwaait hij 
de scepter en dat bevalt uitstekend. ´We hebben een heel leuk en 
groot bestuur en timmeren danig aan de weg´, zegt Berends, die 
binnenkort duidelijkheid van de gemeente Coevorden hoopt te 
krijgen over de realisatie van padelbanen op het complex aan de 
Nordhornerweg.

Nieuwe trainer
´Het loopt binnen alle geledingen 
van de club goed. We hebben 
zeer enthousiaste leden en je kunt 
bij ons zowel in recreatief als in 
competitieverband spelen. Sinds 
kort hebben we in de persoon van 
Robert Koster een nieuwe trainer. 
Daar zijn we heel erg blij mee. Hij 
biedt overigens ook themalessen, 
waarvoor leden zich in kunnen 
schrijven. Bijvoorbeeld als je wilt 
werken aan het verbeteren van de 
smash. De komst van Robert heeft 
de club een boost gegeven´, zegt 
Berends tevreden.

Meet & Play
De Coevorder Tennis Club 
probeert alle doelgroepen te 
bedienen. ´Voor de jeugd hebben 
we bijvoorbeeld een all-in 
arrangement. Wat ook bijzonder is, 
is ´meet & play´. Niet-leden kunnen 
dan een baan bij ons huren om 
hier in Coevorden te tennissen. Ze 
kunnen gewoon online reserveren 
en krijgen vervolgens de code van 
het hek. Ook van deze optie wordt 
ondertussen goed gebruik gemaakt´, 
vertelt de voorzitter.

Summer Challenge
Ook bijzonder is de summer 
challenge. ‘We bieden dan aan 
andere sporters de mogelijkheid 
om hun conditie op peil te 
houden bij onze club, en dat voor 
een gereduceerd tarief. Ideaal 
bijvoorbeeld voor voetballers die in 

de zomermaanden toch bezig willen 
blijven. En zo bieden we echt van 
alles. Wist je trouwens dat tennis 
allesbehalve een dure sport is? Bij 
ons kun je al voor een tientje per 
maand tennissen´, zegt Berends.

Derde helft
De tennisclub uit Coevorden is 
erg blij met de drie smashcourt 
banen. ´Normaal gesproken kun 
je daardoor heel het jaar bij ons 
tennissen. Dat is echt perfect. We 
kunnen onszelf omschrijven als een 
gezellige club. Ja, ook hier kennen 
we een derde helft. Op dinsdag is 
bijvoorbeeld de clubavond. Dan is 
het na afloop altijd erg gezellig. We 
zijn tevreden over het ledenaantal. 
We zijn ietsje gegroeid en dat doet 
ons goed.´

Padelbanen
Dan over de eventuele komst van 
padelbanen op het tenniscomplex. 
´Daar zijn we druk mee bezig. De 
procedure loopt en dus kan ik er 
nu nog niet te veel over zeggen. De 
komst van padelbanen is belangrijk 
voor de club. Het trekt zeker veel 
nieuwe (jeugd)leden aan en het 
kan zo de vereniging een boost 
geven. Ik hoop dat we binnenkort 
meer duidelijkheid krijgen van 
de gemeente Coevorden´, besluit 
Berends. Op de foto: gezelligheid 
troef bij het onlangs gehouden 
snerttoernooi in Coevorden.
(StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Harma Bos is met veel plezier Buurtsportcoach 
senioren in Coevorden
Harma Bos uit de gemeente Coevorden is inmiddels al ruim vier 
maanden Buurtsportcoach senioren bij Maatschappelijk Welzijn 
Coevorden. Daarvoor deed ze een kwart eeuw iets totaal anders, 
want ze werkte in de kassen van het Noorder Dierenpark in 
Emmen. Bewegen is echter iets dat haar altijd heeft geraakt en ze 
altijd heeft gedaan.

Bos geniet van haar werk en dan 
name senioren laten bewegen. 
Het is zelfs een passie van haar. 
Niet iedereen zal weten wat een 
Buurtsportcoach senioren doet. 
Ze legt het graag uit. “De taken 
zijn het fit en vitaal houden van 
de senioren, het bevorderen en 
stimuleren van bestaande sport- en 
beweegvoorzieningen en waar nodig 
meer aanbod creëren door goed te 
luisteren naar wensen en behoeften 
binnen de gemeente. Door dit te 
kunnen doen zal ik eerst moeten 

weten wat en waar iets is en daar 
ben ik dus momenteel mee bezig; 
Maatschappelijk Welzijn Coevorden 
zelf leren kennen én me verdiepen 
in het huidige aanbod in de 
gemeente en dat in kaart brengen.”

Zelf sport ze ook veel en daarbij 
heeft het bewegen op muziek haar 
voorkeur. Wandelen doet ze ook 
veel. Ze vindt het dan ook niet erg 
om al wandelend overal een praatje 
te maken. In het kader van haar 
werk is dat ook belangrijk en hoopt 

ze veel inwoners van de gemeente 
te leren kennen en waarmee ze 
dan op een aangename manier 
kan werken met als doel hen een 
gezond en fit leven te kunnen laten 
bereiken.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)
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‘Je beseft soms zelf niet hoe groot de impact van 
Protos Weering is’
Zaalvoetbaltoernooi zet Protos op de 
voetbalkaart

Of Protos Weering inderdaad het grootste zaalvoetbaltoernooi van Nederland is, 
weet Jasper Stroeve niet. ´De impact is echter enorm´, zegt de voorzitter. ´Daar sta 
je soms zelfs helemaal niet bij stil. Het zaalvoetbaltoernooi heeft onze kleine club 
echt op de voetbalkaart gezet. Het toernooi leeft enorm.’ Ondertussen is editie 2023-
2024 geëvalueerd en wordt de blik gericht op weer een nieuwe editie van het Protos 
Weering zaalvoetbaltoernooi. Met opnieuw honderd deelnemers en opnieuw een 
finale in Sporthal Angelslo in Emmen. 

Tweede jaar
Stroeve nam zelf verschillende keren deel aan 
het toernooi. ´Ik heb een jaar of twaalf deel 
uitgemaakt van de eerste selectie van Protos. 
Momenteel speel ik in het laagste team. Een 
talent? Ach, ik deed leuk mee op derde, 
vierde en vijfde klasse niveau´, zegt Stroeve, 
die bezig is aan zijn tweede jaar als voorzitter. 
´Het organiseren van een dergelijk toernooi 
is geen sinecure. Tijdens het toernooi neem 
ik vrij van mijn werk. Het is dan gewoon 
ontzettend druk. Dat geldt eigenlijk ook voor 
de laatste twee maanden voor het toernooi. Je 
hebt voortdurend overleg. Met leveranciers, 
de sporthallen, gemeentes en scheidsrechters 
bijvoorbeeld´, zegt Stroeve.

Mooie editie
De afgelopen editie, gewonnen door 
Hoogeveen, verliep voorspoedig. ´Er hebben 
zich nagenoeg geen incidenten voorgedaan. 
Het was met recht een mooie editie. We 
hadden dit jaar gekozen voor het beveiligen 
van scheidsrechters tijdens de finaledag. 
Voorheen gebeurde dat ook wel, maar dan 
door vrijwilligers. Voor deze mensen werd 
dat echter steeds lastiger en bovendien 
was het een te grote verantwoordelijkheid 
voor vrijwilligers. Daarom hebben we dit 
jaar gewerkt met professionals en dat liep 
perfect’, legt Stroeve uit. ‘Overigens hecht 
ik er aan om te zeggen dat ik het niveau van 
de scheidsrechter erg goed was. Natuurlijk 
denken spelers daar wel eens anders over, 
maar dat hoort er ook een beetje bij.´

Tradities en relaties
Stroeve hecht aan traditie en relaties. 
´Daarom spelen wij bijvoorbeeld nog 

gewoon met een stuiterbal en niet met een 
plofbal. In onze optiek staat een stuiterbal 
voor meer spektakel. Daar houden we dus 
ook aan vast. Dat hoort bij ons. Datzelfde 
geldt voor Sporthal Angelslo. Er zijn steeds 
meer mensen die menen dat we voor de 
finale uit moeten wijken naar een grotere 
accommodatie. Dat zijn we echter niet van 
plan. We hebben een uitstekende relatie met 
Sporthal Angelslo en daar hechten we veel 
waarde aan. En dus stappen we niet zomaar 
over naar een andere locatie.´

Hoogeveen
Nog een misverstand: titelverdediger 
Hoogeveen kan ook gewoon deelnemen 
aan de volgende editie. ´Ooit werd er een 
schifting gemaakt binnen de voetbalpiramide. 
Clubs tot en met de derde klasse worden 
beschouwd als amateurclubs. Clubs die in de 
tweede divisie spelen, worden beschouwd 
als semi professioneel. Onze lat ligt dus bij 
clubs tot en met de derde divisie en dus 
kan Hoogeveen dit jaar gewoon de titel 
verdedigen.´

Wachtlijst
De evaluatie van het afgelopen PW 
zaalvoetbaltoernooi was relatief kort. ‘We 
blijven vasthouden aan honderd deelnemende 
teams, al zouden we gezien de wachtlijst 
best met wat extra sporthallen kunnen gaan 
werken. Dat doen we echter niet. Intern 
maken we overigens wel degelijk stappen. Zo 
werken we nu nog veel met papier en het is 
de bedoeling dat we gaan digitaliseren. Daar 
merkt de buitenwereld echter niets van´, 
besluit Stroeve. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

‘CSVC is in alles een gezonde vereniging’
CSVC’er Thomas Tent:

Hij kwam al vaak op Klinkenvlier, hielp bij het opknappen van dug-outs, werd 
aangesteld als secretaris en is nu alweer enige tijd voorzitter. Thomas Tent is 
ondertussen een echte CSVC´er. ´Ik heb de club in mijn hart gesloten en ben vooral 
heel erg trots op de vereniging. We kunnen gelukkig een beroep doen op voldoende 
vrijwilligers en het is mooi om te zien dat ook de jeugd ondertussen instroomt als het 
gaat om vrijwilligerswerk.´

Normen en waarden
En dus is Tent een tevreden voorzitter. ´We 
zijn een christelijke vereniging met bepaalde 
normen en waarden. In principe hebben 
we op zondag geen activiteiten. Dat is onze 
identiteit, al zijn de tijden wel veranderd. Bij 
CSVC hebben we de zaakjes prima op orde. 
We hebben samen met Germanicus een 
bloeiende jeugdafdeling in de vorm van FC 
Coevorden. Die samenwerking verloopt echt 
prima. Wij en ook Germanicus hadden niet 
een complete jeugd bezetting en nu hebben 
we dat wél. Dat is uiteindelijk veel beter voor 
de doorstroming. Elke jeugdspeler blijft 
gewoon lid van ofwel CSVC of Germanicus. 
In principe stromen ze na JO19 terug naar 
de eigen vereniging. Dat verloopt in prima 
harmonie. We jagen zeker niet op elkaars 
spelers’, zegt Tent. ‘Voordeel van deze 
samenwerking is dat we betere trainers aan 
kunnen stellen en spelers zich daardoor beter 
kunnen ontwikkelen. Daardoor gaat het 
niveau omhoog en dat is natuurlijk een prima 
ontwikkeling.´

Eigen jongens
CSVC komt uit in de vierde klasse. ´We zijn 
wat onverwacht gedegradeerd. Dat had zeker 
ook te maken met de voetbalpiramide. Er was 
en is nog steeds sprake van een versterkte 
degradatieregeling. Als ik kijk naar de vierde 
klasse dan is dat dan ook een verkapte derde 
klasse. Ons doel is om zo hoog mogelijk 

te spelen. Dat doen we echter met eigen 
jongens. En dan moet je dus geluk hebben 
dat sprake is van een goede lichting´, zegt 
Tent.

Kerngezond
CSVC is goed gezond. ´In alles. We hebben 
de financiën op orde, hebben veel vrijwilligers 
en hebben in Toscana  uit Hardenberg een 
uitstekende hoofdsponsor. De betrokkenheid 
is groot en ons sportpark wint weer aan 
uitstraling. Op ´Klinkenvlier´ heb je veel; 
CSVC zit er, Raptim speelt er, er is een 
ijsbaan (Houtstreek) en iedereen kent wel 
Sportplaza. Aan de andere kant is er ook nog 
een handboogvereniging bij gekomen. Er is 
dus als het ware sprake van een sportcentrum 
en dat is super.  Ja, de ontwikkeling van 
het sportpark staat bij CSVC hoog in het 
vaandel.´

Damesvoetbal
Tent en CSVC hebben uiteraard ook 
nog steeds hun wensen. ´We zijn nu 
net als de andere clubs bezig met het 
duurzaamheidsproject, de gemeente 
Coevorden maakt wat dat betreft een 
inhaalslag. Wat ik leuk zou vinden is een 
uitbreiding van het damesvoetbal. Het maakt 
een vereniging levendiger. Wat mij betreft 
mogen er nog best een paar elftallen bij´, zegt 
Tent. (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)

Gebroeders Hendriks Hemelvaarttoernooi: 
ook dit jaar weer bij Germanicus

Het is een echte traditie bij 
voetbalvereniging Germanicus 
in Coevorden: het Gebroeders 
Hendriks Hemelvaarttoernooi. 
Dit jaar wordt dat op 8 en 9 
mei gehouden en dus is de 
aanvang ervan op de avond 
voor Hemelvaartsdag, namelijk 
woensdagavond als er wordt 
begonnen met een ingeplande 
competitiewedstrijd van een 
willekeurig seniorenteam van de 
voetbalvereniging.

Ook feest
Voor de 41ste keer staat het toernooi 
op rol, een evenement dat ooit als 
Candia-Toernooi begon. Het wordt 
een toernooi met alles erop en eraan 
en dus niet alleen voetbal. Zo is er 
na de wedstrijd op woensdagavond 
een groot feest in de kantine dat door 
Danilo Wattez wordt begeleid. Op 
Hemelvaartsdag, donderdag 9 mei, 

begint het eigenlijke toernooi voor mannen 
en vrouwen met na afloop een barbecue met 
groot feest op het hoofdveld.

Record
Emiel Pot (foto), lid van Germanicus, zit in 
de organisatie van het toernooi en streeft 
elk jaar naar een maximum van twintig 
deelnemende teams waarvan vijftien mannen- 
en vijf vrouwenteams. Het toernooi is meestal 
snel volgeboekt en dat was nu ook weer zo. 
“Dit jaar was de herenpoule al binnen vier 
uur volgeboekt: een nieuw record dat we als 
organisatie als een groot compliment zien. 
We zien trouwens dat er steeds meer jonge 
seniorenteams meedoen met spelers uit eerste 
elftallen van verenigingen uit de buurt. Dat 
mag, maar vroeger was het toernooi meer 

bestemd voor de lagere seniorenteams.”
‘Nóg mooiere editie dan vorig jaar’
Pot is het langstzittend lid van de organisatie 
en is er straks al voor de achtste keer bij. 
Hij is voornamelijk het aanspreekpunt van 
de teams voorafgaand aan het toernooi en 
onderhoudt de contacten met de aanvoerders. 
Tevens legt hij veelal de contacten binnen 
Germanicus waarbij dan aan de organisatie 
achter de kantine moet worden gedacht. 
Daarnaast houdt hij zich bezig met een ander 
belangrijk facet, namelijk de sponsoring van 
het toernooi. Hij heeft er zin in. “Ik verwacht 
een nóg mooiere editie dan vorig jaar met 
veel gezelligheid, een fanatiek maar respectvol 
toernooi, veel toeschouwers en hopelijk 
fantastisch weer. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)
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Wielertoerclub Coevorden
‘We hechten enorm veel waarde aan ‘sociaal fietsen’
Een stabiele vereniging. Zo kun je 
Wielertoerclub Coevorden het best 
omschrijven. ´We hebben al sinds jaar 
en dag meer dan honderd leden´, zegt 
secretaris Richard Tent. ´Op dit moment 
zijn dat er 113, ooit zijn het er rond de 
125 geweest. Voor ons is en blijft het een 
uitdaging om nieuwe leden te werven. We 
moeten het nu vooral hebben van mond-
tot-mondreclame en van leden die nieuwe 
leden aanbrengen´

´Snelste oma van Drenthe´
Richard Tent is alweer even secretaris van 
Wielertoerclub Coevorden. Kennelijk zit 
besturen in het bloed. ´Klopt, want mijn 
vader is voorzitter van CSVC. Ik kom uit 
een sportieve familie. Mijn moeder was een 
zeer verdienstelijk voetballer. Tegenwoordig 
zit ze bij ons op de fiets en maakt ze 
10.000 kilometer per jaar. Ik zeg weleens 
gekscherend dat ze nu de ´snelste oma 
van Drenthe is´´, zegt Richard Tent. ´We 
hebben geen jeugdleden en hebben elk jaar 
een tweetal evenementen. Daarnaast kun je 
fietsen wanneer je wilt en deelnemen aan de 
leuke en uitdagende clubritten.´

Gezelligheid
Richard Tent vermoedt dat er nog best 
veel mensen zijn die lid willen worden van 
Wielertoerclub Coevorden. ´Er is nogal eens 
wat misverstand over hoe er gefietst wordt. 
Het is geen kwestie van zo snel mogelijk 
fietsen, gezelligheid staat voorop. Hoe meer 
mensen van de club mee fietsen, hoe beter 
de snelheid aangepast kan worden. Je kunt 
altijd op je eigen snelheid fietsen. Wat dat 
betreft hoop ik op meer leden en dus meer 
deelnemers aan de wekelijkse clubritten. Dat 
zou perfect zijn. Uiteraard zijn ook dames 
meer dan welkom. Het aantal dames dat fietst 
zit gelukkig wel al in de lift.´

Wegkapitein
Sociaal fietsen is voor Wielertoerclub 
Coevorden erg belangrijk. ´Wielrenners 
hebben een niet al te beste naam. Of dat 

terecht is, laat ik overigens in het midden. 
Wij proberen onze leden in elk geval bewust 
te maken van de gevaren. Bij clubritten 
bijvoorbeeld, wijzen we altijd een wegkapitein 
aan. We houden rekening met andere 
weggebruikers en willen onze naam hoog 
houden. Dat zijn we ook verplicht richting 
onze sponsoren. We rijden immers wel met 
hun namen op onze shirts´, zegt Richard 
Tent.

Ontdekken
Lid worden van de club is niet duur. ‘En als je 
begint te fietsen dan raad ik aan om in eerste 
instantie een goedkope fiets aan te schaffen. 
Je moet eerst maar eens ontdekken of fietsen 
ook echt iets voor je is. Word je lid, dan 
ben je via de NTFU ook meteen verzekerd. 
Mensen die twijfelen of ze lid willen worden 
kunnen altijd drie keer gratis meefietsen. 
Ze kunnen mij gewoon bellen. Ik breng 
vervolgens de wegkapitein op de hoogte en 
die zal ze verder begeleiden. Fietsen is heel 
erg leuk. Je ziet dat mensen die vroeger in 
teamverband hebben gesport tegenwoordig 
fietsen. Mijn moeder is daar een mooi 
voorbeeld van.´

Meer weten? Bel dan met Richard Tent: 
06-23 86 13 76. (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Unieke B&B in Dalen combineert 
overnachten met beleven

Bij Bedstayop8, onze unieke B&B, combineren we overnachten met beleven. Met 
8 speciale arrangementen bieden we meer dan alleen een bed; verwacht unieke 
ervaringen met eten, BBQ'en, en activiteiten voor tot 8 personen.

In 2004 begon mijn avontuur met de 
lancering van Kookstudio De Kookpub. Een 
plek waar passie voor koken tot leven kwam. 
In 2011 breidde ik mijn droom uit met de 
toevoeging van B&B De Bedstay, waardoor 
gasten konden genieten van zowel heerlijk 
eten als een comfortabel verblijf.

Helaas, in 2014-2015 werd mijn hele 
onderneming getroffen door een 
verwoestende brand. Maar uit de as herrees 
mijn visie: in maart 2016 heropende ik de 
kookstudio en B&B in een geheel nieuw jasje. 
Met de groeiende vraag naar BBQ-feestjes en 
workshops besloot ik een BBQ-opleiding te 
volgen. Dit bracht me naar nieuwe hoogten, 
waardoor ik de eer kreeg om de eerste 
gediplomeerde vrouwelijke pittmaster en 
braaimeester van het noorden te worden!

Om deze passie nog meer te omarmen, 
hebben we een serre gebouwd – een ware 
BBQ/womans cave. Hier organiseer 
ik, in combinatie met de kookstudio, 
BBQ-workshops. Het is de perfecte mix 
van overdekt genieten met een vleugje 
buitenlucht.

BBQ'en is meer dan alleen koken; het is 
een beleving. Dynamisch, feestelijk en altijd 
gezellig. Op mooie dagen is het een traditie 
om samen te komen, de BBQ aan te steken 
en te genieten van heerlijke gerechten, maar 
er is zoveel meer te ontdekken!

Tijdens mijn workshops laat ik graag zien dat 
de mogelijkheden met een BBQ eindeloos 
zijn. Van heerlijke stukken vlees tot delicate 
vis en een scala aan knapperige groenten - 
alles krijgt een verrukkelijke smaak op de grill. 

En wat dacht je van het slim benutten van de 
"restwarmte" van de BBQ? Hiermee creëer je 
niet alleen een smaakvolle maaltijd, maar ook 
nog eens een gezonde!

Hoewel mijn gasten vanuit het hele land 
komen, zou ik dolgraag meer lokale gasten 
verwelkomen om mijn passie voor BBQ'en te 
delen. BBQ'en is toegankelijk voor iedereen 
en ik geloof dat iedereen de vaardigheden kan 
leren om te grillen als een professional. Het is 
heel fijn te weten hoe een BBQ werkt en wat 
er allemaal mogelijk is. Ik ben altijd verheugd 
om te horen hoe mijn gasten reageren op hun 
ervaringen. Een recente review van gasten: 
‘’Wat een feestje dit uitje! Wat een locatie! 
Wat hebben wij veel geleerd en wat veel tips 
hebben we gekregen betreffende het BBQ’en. 
Na jaren verkoolde spiesje gegeten te hebben 
weten we nu hoe leuk en lekker BBQ’en echt 
is!’’

We zijn altijd bezig met innoveren en het 
uitproberen van nieuwe recepten, klaar om 
dit met onze gasten te delen. We bieden 
diverse activiteiten, aangepast aan ieders 
wensen.

Ik wil graag benadrukken dat BBQ'en niet 
alleen voor mannen is. Het stereotiepe 
beeld van "vuurtje stoken en ontspannen 
prikken in vlees met een biertje in de hand" is 
bekend, maar BBQ'en is zoveel meer en voor 
iedereen. Ik zou echt willen zien dat meer 
vrouwen de leiding nemen achter de BBQ. 
Dit is een passie die ik graag met iedereen 
deel!

Wenst u meer informatie kijk dan eens op 
www.benb-bedstayop8.nl

Judoka Renske Eijsink uit Dalerveen is 
terug na blessure 

Renske Eijsink uit Dalerveen is een nog 
jonge judoka met veel talent. Ze heeft 
al heel wat goede wedstrijden op de 
mat gelegd en uitstekende resultaten 
laten zien. Vanaf haar achtste doet de 
nu vijftienjarige aan de sport die ze zo 
ontzettend graag uitvoert. Maar helaas 
voor haar volgde er een blessure die haar 
ongeveer een jaar aan de kant hield. 
Inmiddels is ze hersteld en deed ze 
kortgeleden weer aan wedstrijden mee.

Ontstoken stuitbeentje
Ze is er maar wat blij mee dat ze er weer bij 
is, maar het heeft dus even geduurd. “Mijn 
stuitbeentje was ontstoken en dat is een 
vervelende blessure met name met het oog 
op de tijd waardoor ik een half  jaar niet 
mocht judoën. Judo kun je namelijk niet ‘half 
doen’ en je komt nogal eens op je rug (dus 
ook ‘op je stuit’) op de mat terecht. Vandaar 
dat het allemaal lang duurde. Gelukkig ben ik 
vanaf afgelopen september weer begonnen 
met trainen.”

Ze vond het echter wel vervelend dat het 
zo lang duurde, maar bleef steeds positief. 
”Als ik eerlijk ben vond ik het ook wel even 
lekker dat het wat rustiger was qua training. 
En het is mooi om te ervaren dat een blessure 
niet het einde van de wereld is en dat je dus 
gewoon weer kunt terugkomen op je oude 
niveau. Ik ben steeds in beweging gebleven 
en vooral niet aan het judoën geweest. Dus 
gewoon fietsen, wandelen, zwemmen, etc.”

Meteen terug op niveau
Op 2 februari jl. waren de 
Districtskampioenschappen van het Noorden 

in het Groningse Oude Pekela. Deelnemers 
konden zich er voor de Nederlandse 
Kampioenschappen plaatsen. De judoka uit 
Dalerveen ging erheen met het idee ‘eens 
kijken waar ik nu sta’.  “Simpelweg omdat 
ik zo lang uit de running ben geweest. Tot 
mijn grote verbazing ging het heel goed en 
werd ik eerste. Ja, het gaat goed en ik train 
weer volop: nu drie keer per week. Bij de 
Nederlandse Kampioenschappen heb ik de 
eerste ronde wél gehaald, maar in de tweede 
ronde moest ik het helaas afleggen waardoor 
een bronzen plak er niet meer inzat.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Sportvereniging Steenwijksmoer is al 
bijna zestig jaar actief voor een actief 
Steenwijksmoer
Al sinds 1966 is Sportvereniging 
Steenwijksmoer (hierna SVS) in het dorp 
gevestigd zodat mensen van allerlei 
leeftijden er sport en andere activiteiten 
kunnen bedrijven. Of dat nu volleybal, 
gymnastiek, bootcamp of een andere 
activiteit is, er is volop keuze en dat 
op meerdere locaties: in dorpshuis De 
Schalm, in de beweegtuin en in het dorp 
zelf.

Inge Overweg (foto) is sinds vorig jaar 
bestuurslid bij SVS en tevens aanspreekpunt 
voor de sport gymnastiek en de 
Buurtsportcoach bij Maatschappelijk Welzijn 
Coevorden. Ze doet echter nog meer: “Ik ben 
ook nog beheerder van de Facebookpagina 
SVS, help mee bij het organiseren van 
activiteiten, doe hier en daar wat hand- en 
spandiensten en waar mogelijk zoals nu een 
stukje informatie te mogen delen met de 
krant.” Elk bestuurslid vertegenwoordigt 
overigens een deel van de sporten.

Samen met nog vijf daarvan zorgt ze ervoor 
dat er altijd volop te doen is en blijft. Daar 
komt best wel het nodige bij kijken, maar 
ze vindt dat vooral erg prettig om te doen. 
Bovendien gaf ze aan dat het aanbieden en 
uitoefenen van sport en andere activiteiten 
belangrijk is voor een dorp. “De lessen 
dragen bij aan de fitheid en gezondheid 
van onze leden waarbij ontmoetingen en 
gezelligheid centraal staan. “Alle trainingen 
worden door een gediplomeerd/bevoegd 
trainer gegeven en wordt op recreatief 

niveau gesport met als doel zoveel mogelijk 
bewoners in beweging te krijgen. Daar slagen 
we goed in, want we ontvangen mooie 
reacties.”

Dit jaar worden er weer veel activiteiten 
georganiseerd. Een overzicht: Hap en stap 
in mei/juni. De avondvierdaagse in juni, een 
volleybaltoernooi in juni, de sportweek in 
september, Pietengym in november, weer een 
volleybaltoernooi in december, een kerst-
workout in december en de Oliebollenloop 
in december. Iedereen in en rondom 
Steenwijksmoer is van harte welkom en er 
mag altijd een keer worden gekeken hoe een 
activiteit gaat. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

‘We bouwen de club nadrukkelijk van onderaf op’
Korfbalvereniging Korvesta in Coevorden 
heeft de wind weer in de zeilen

Nog niet zo heel lang geleden hing het voortbestaan van korfbalvereniging Korvesta 
aan een zijden draadje. ‘Het was toen echt een kwestie van stoppen of doorgaan. 
Er waren wat verschillende inzichten. Ik ben toen opnieuw ingestapt als voorzitter, 
samen met een aantal andere korfballiefhebbers. En ondertussen kunnen we zeggen 
dat we de wind weer aardig in de zeilen hebben. We bouwen de club nadrukkelijk van 
onderaf op´, zegt voorzitter Theo Blaauw. 

Schoolkorfbaltoernooi
Blaauw was al eerder voorzitter van de 
club. Hij zag met lede ogen aan dat het niet 
goed ging met Korvesta. ‘De neuzen weer 
dezelfde kant op krijgen was een eerste 
opdracht. Daarnaast hebben we nadrukkelijk 
ingezet op de jeugd. Het inmiddels bekende 
schoolkorfbaltoernooi dat we jaarlijks 
organiseren heeft ons geen windeieren gelegd. 

We hebben voor dat toernooi een bijzondere 
formule geïntroduceerd: eenvakskorfbal en 
vier tegen vier wedstrijdjes. Kinderen raakten 
zo enthousiast en dat heeft voor een mooie 
aanwas van nieuwe leden gezorgd´, zegt 
Blaauw, die nu al weer reikhalzend uitkijkt 
naar het volgende schoolkorfbaltoernooi op 
15 mei.

Doorgroeien
´Ondertussen hebben we een mooie lijn aan 
teams. De groei is sneller gegaan dan gedacht. 
Dat brengt wel weer andere problemen 
met zich mee, want de organisatie moet 
natuurlijk ook doorgroeien. Het is aan ons 
om voor binding te zorgen. Dat doen we 
onder meer door de ouders van nieuwe 
leden te interviewen. Veel hebben in principe 
niets met de korfbalsport. Op basis van het 
interview brengen we in kaart wat ouders

eventueel voor ons kunnen betekenen´, zegt 
Blaauw.

Verbondenheid
Korvesta heeft momenteel één seniorenteam. 
´Dat moet je zien als breedte korfbal. We 
hebben dit team overigens ook bewust weer 
op zaterdag laten spelen. Op die manier 
spelen al onze teams op dezelfde dag en dat 
kan ook weer voor onderlinge verbondenheid 
zorgen. En zo denken we steeds goed na wat 
we doen’, zegt Blaauw, in het verleden een 
meer dan verdienstelijk korfballer voor onder 
meer Gorecht in Sappemeer en Keizer Karel 
in Nijmegen. ´Ik ben inmiddels zeventig 
jaar. Ik train af en toe nog een jeugdploeg. 
Heerlijk, om dan jongens en meiden van tien 
jaar bezig te zien. Het houdt me bovendien 
jong.´

Trots
Gestaag werken aan de organisatie, het 
organiseren van clinics voorafgaand aan het 
schoolkorfbaltoernooi en het upgraden van 
de kantine. Het zijn zomaar zaken waar de 
komende tijd extra aandacht aan besteed 
zal worden. ´We zitten in de lift. Er is nog 
genoeg werk te doen. We kunnen echter 
trots zijn dat we de weg naar boven hebben 
ingeslagen.´ (StadsKrant Coevorden/Vincent 
Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl

Harry Streutker uit Coevorden is een 
passievolle menner

Harry Streutker uit Coevorden doet al sinds zijn jeugdjaren aan hippische sport en 
geniet vanaf zijn veertigste vooral van het onderdeel mennen. Hij kreeg er meer en 
meer interesse voor en heeft al heel wat goede resultaten weten te behalen. Harry 
Streutker, een man met passie voor de paardensport die nog wel even door wil gaan.

Doorgaan tot minimaal zeventig jaar
Streutker kan dat wel uitleggen, want 
de passievolle menner genoot op het 
wereldkampioenschap 4-span in Beesd waar 
hij een oudere man, George Bowman, met 

een gigantische snelheid met zijn 4-span door 
de hindernissen gaan. “Dat was geweldig en 
ik zei toen tegen mijn vrouw ‘dat wil ik ook, 
alk ik zeventig jaar ben dan kan ik het ook, 
anders stop ik ermee.’

Champions League
De inwoner van Coevorden heeft dus nog 
wel even en kan in de jaren voordat hij 
zeventig wordt nog heel wat wedstrijden met 
zijn 4-span-paard rijden. Mennen doet hij 
in drie verschillende disciplines: dressuur, 
vaardigheid en marathons. Het team waar 
Streutker deel van uitmaakt rijdt wedstrijden 
die zijn te vergelijken met de Champions 
League in het voetbal. 

“Wij zijn echter hobbyisten en rijden tegen 
o.a. profs en kunnen in de middenmoot 
meekomen. Vergelijk ons maar met PSV 
versus Real Madrid. Soms win je van dat 
soort grote ploegen, Real Madrid in dit 
geval.” Al meerdere keren werd het team 
Nederlands kampioen in de klasse Z dat met 
de Eredivisie in het voetbal is te vergelijken.

Dat werd men op meerder gebieden: 
dressuur, vaardigheid en de marathon.

Overgangsjaar
Dit jaar gaat het iets anders dan anders en 
wordt niet internationaal gereden. De reden 
ervan is dat er een aantal nieuwe, jonge 
paarden bij zijn gekomen en die moeten het 
vak leren en leuk blijven vinden, aldus de 
inmiddels ervaren menner. “Ze kunnen de 
belasting van de internationale wedstrijden 
nog niet aan. Als je de paarden tijd geeft om 
aan te sterken dan kunnen ze tot een leeftijd 
van ongeveer twintig jaar in de topsport 
meedraaien en gaan dan recreatief bij een 
andere eigenaar relaxed verder leven. Dit is 
een tussenjaar, maar de jaren erna willen we 
weer meer internationaal gaan rijden met 
deelname aan het EK en WK.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Dalerveen Live en Steeds Voorwaarts 
hebben de banden vol met wind en 
organiseren: Op Fietse

Volledig in lijn met het meest populaire Drentstalige 
lied allertijden organiseren Stichting Dalerveen Live en 
IJsvereniging Steeds Voorwaarts op zondag 14 april ‘Op 
Fietse’. Een fietstocht door de prachtige omgeving van Dalerveen, die al zo mooi 
bezongen werd door Daniël Lohues en zijn Skik.

De beide Dalerveense verenigingen hebben 
dan ook als doel om deelnemers zoveel 
mogelijk ‘skik’ te laten hebben tijdens 
dit evenement. De organisatoren zetten 
een tocht van 30 tot 40 kilometer uit, 
die start en eindigt bij het ijsbaanhokje 
aan de Noorderakkers in Dalerveen. 
Onderweg kunnen deelnemers genieten van 
verschillende hapjes en drankjes, zodat ze als 
’t nie slim weijt, hoast vanzulf goat.

Starten kan tussen 13.00 en 14.00 uur. 
Deelnemers met de banden vol met wind 
kunnen kaarten kopen voor 12,50 in de 
voorverkoop en 15 euro aan de deur. Bij dat 
bedrag zijn koffie, koek, maar ook warme 
hapjes en drankjes onderweg inbegrepen.

Of de route ook door buulzand gaat, langs 
het Ermerzand of op Veenoord an houdt de 
organisatie nog even voor zich. Daar gaan de 
deelnemers vanzelf achterkomen.

Na afloop van de tocht wacht een afterparty 
in het ijsbaanhokje, waarbij de route onder 
het genot van een drankje gezellig kan 
worden nabesproken. Dus wie döt je wat? 'k 
zol haost zeggen: jao het mag wel zo. Tickets 
zijn in de voorverkoop te verkrijgen via 
https://eventix.shop/trknuc6b 

Over Stichting Dalerveen Live
Stichting Dalerveen Live stelt zich als 
doel om middels evenementen en tal van 
activiteiten de leefbaarheid in Dalerveen en 
omgeving te vergroten. Dikwijls worden 
de handen daarvoor ineen geslagen met de 
91-jarige Dalerveense IJsvereniging Steeds 
Voorwaarts, zoals ook in dit geval.

Stichting Dalerveen Live debuteerde in 2022 
met de organisatie van het eerste Schuurfeest 
Dalerveen. De tweede editie van dat 
succesvolle evenement staat voor 13 juli op 
de agenda.

Voetbalvereniging CSVC in Coevorden 
is druk bezig met de renovatie van het 
sportpark

Bij voetbalvereniging CSVC in Coevorden staan ze geen moment stil en is men al 
drie jaar bezig het sportpark nóg mooier te maken dan het al was. Zo is men in 2021 
begonnen met de veldrenovatie van het hoofdveld en veld 2. Beide velden beschikken 
inmiddels ook over ledverlichting.

Het is een project over meerdere jaren dat 
nog niet gereed is, want er staat nog veel 
meer op de rol. Zowel het hoofdveld als 
veld 2 zijn inmiddels gereed en kunnen 
(weer) worden bespeeld. Veld 2 is overigens 
een nieuw veld waar onlangs voor het eerst 
op werd gespeeld. De renovatie van de 
beide velden is door financiële steun van de 
gemeente en subsidies mogelijk gemaakt en 
ook door de inbreng van vele vrijwilligers 
die er belangeloos heel veel tijd en energie in 
hebben gestoken.

Penningmeester Wim Wiegmann
Dat geldt ook voor penningmeester Wim 
Wiegmann die erop toezag dat alles in goede 
banen verliep. Hij kan zich nu al verheugen 
op de volgende activiteiten die in het kader 
van het verfraaien van het sportpark op de 

rol staan. “In de nabije toekomst staan er 
nog een aantal projecten op de planning: 
onder meer een nieuw fietsenhok, een 
trapveldje voor de jeugd, een nieuwe toegang 
en bestrating rondom de velden en het 
clubgebouw. Ook zullen we nog stappen 
moeten zetten in het verder verduurzamen 
van het sportpark. Kortom er is nog veel 
werk te verzetten, maar met inbreng van onze 
vrijwilligers zie ik de toekomstig rooskleurig 
in. Gelukkig zijn er ook een aantal nieuwe 
jonge bestuursleden die langzaam een aantal 
taken van mij overnemen en ik langzaam af 
kan bouwen. Zelf hoop ik dat we in 2027  
deze lopende projecten kunnen afsluiten en ik 
een stapje terug kan doen. Ik hoop nog veel 
jaren bij de club betrokken te kunnen zijn. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Keeper Sander Bunskoek uit 
Stieltjeskanaal is tegenwoordig spits
Sander Bunskoek uit Stieltjeskanaal was jarenlang een zeer betrouwbare doelman en 
speelde lange tijd bij Raptim in Coevorden. Inmiddels is hij veertig en fungeert hij als 
spits in het laagste seniorenteam van Raptim, namelijk het zevende. Ook speelt hij in 
het 35+-team van de club, maakt hij deel uit van de Activiteitencommissie en draait 
hij er bardiensten. Voor Bunskoek zijn andere tijden aangebroken, maar geniet hij 
nog altijd.

Mentaliteit
“Afgerond ben ik veertig”, lachte de 
sluitpost van weleer. “Ik heb een mooie tijd 
meegemaakt als keeper. Op mijn veertiende 
debuteerde ik al in het eerste van DSC’65 in 
Dalerveen. Dat was tegen Zandpol uit en al 
snel belandde ik bij Hoogeveen. Zestien was 
ik om er twee jaar te blijven waarna ik vier 
jaar bij Germanicus speelde en vijftien jaar bij 
Raptim.” Bunskoek was echt zo’n keeper die 
altijd een zes haalde en nooit verzaakte. Een 
geweldige mentaliteit is waar hij altijd over 
beschikte en op basis daarvan ook zo lang 
bij Raptim 1 speelde. Bij Germanicus had hij 
de pech dat er een fantastische keeper in de 
goal stond, namelijk Björn Schimmelpenning 
en dan had je nog ene Raymond Beukeveld. 
Ook geen koekenbakker. “Zij waren gewoon 
beter, maar op mentaliteit stond ik op een 
gedeelde eerste plek.” Hij had talent zat, 
kwam in de Noordelijke selectie uit en bleek 
in zijn jeugdjaren net niet goed genoeg voor 
FC Groningen.

Nooit meer weg bij Raptim
Na de periode bij Germanicus werd Raptim 
zijn club met als doel er eerste keeper te 
worden. “Ik wilde een stap terug doen 
om er twee vooruit te zetten, maar ben er 
altijd gebleven. Dit is ook te danken aan de 
manier waarop ik me bij Raptim thuisvoel: 
een enorm sociale club waar ik veel nieuwe 
vrienden heb leren kennen en erg veel lol 
beleef(d) (heb). Raptim heeft het plezier in 
voetbal en het samen zijn erg hoog in het 
vaandel staan. Dat was in eerste instantie 
wel een beetje een cultuur- shock voor mij 
destijds: wedstrijd verloren en dan ‘jammer 
volgende keer beter’. Daar was ik niet zo heel 
goed in, maar inmiddels wél. haha. Ook heb 

ik bij Raptim erg goede keeperstraining gehad 
wat me enorm heeft verrijkt.

Zaalvoetbal
Tegenwoordig geldt lekker ballen op 
vrijdagavond en op zondagmorgen met 
Raptim 7 naar VIOS in Oosterhesselen 
om daar tegen het vierde te spelen of naar 
Hollandscheveld om tegen HODO 4 aan te 
treden. De Coevordenaren staan vierde in de 
absolute kelder van het amateurvoetbal op 
zeventien punten van DVC Dedemsvaart 3, 
het team dat nog geen punt liet liggen. Het zal 
Bunskoek een zorg zijn, hij geniet toch wel 
en zijn team doet het goed. Volgend seizoen 
gaat hij de zaal in en doet dat dan bij Futsal 
Germanicus 1. Dan gewoon weer als keeper. 
“Mooi man met vrienden van weleer.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Anholts Thermen & Wellness in Schoonebeek bestaat 30 jaar! 
Deze maand is het precies 30 jaar geleden dat Riet 
Anholts en haar man Marinus Sliekers de deuren van 
Anholts Thermen & Wellness in Schoonebeek openden 
en daarom zullen er gedurende dit hele jubileumjaar 
allerlei mooie acties en activiteiten georganiseerd 
worden. 

“30 jaar is voor een bedrijf als het onze best bijzonder”, 
zegt Geert Gielen, samen met zijn vrouw Ilse eigenaar van 
Anholts. “De ouders van Ilse zijn het bedrijf destijds gestart, 
na precies 15 jaar namen Ilse en ik het stokje van hen over 
en dat is dus inmiddels ook alweer 15 jaar geleden. Anholts 
is in al die jaren uitgegroeid tot een mooi bedrijf en heeft in 
de regio een grote naamsbekendheid opgebouwd.” Geert en 
Ilse zijn trots op wat ze samen met hun medewerkers in de 
afgelopen jaren hebben neergezet, een betrouwbaar en stabiel 
bedrijf. 

De gasten die Anholts regelmatig bezoeken komen vooral 
steeds terug vanwege de gastvrijheid en gemoedelijkheid 
binnen het bedrijf, ze voelen zich er thuis en op hun 
gemak. Saunaliefhebbers kunnen echt hun hart ophalen, er 
zijn maar liefst 7 verschillende soorten sauna’s te vinden 
waarvan de traditionele Finse sauna wel de bekendste is. 
Minder bekend is misschien het Valo-bad. Deze saunacabine 
heeft een temperatuur van 60 ºC, bij een luchtvochtigheid 
van ongeveer 40% en honderden kleine lampjes zorgen 
voor de suggestie van een sterrenhemel die van tijd tot 
tijd van kleur veranderen. Samen met de muziek die 
zachtjes klinkt en de geur van een etherische olie geeft dat 
een optimale sfeer en ontspanning in de cabine. “80 tot 
85% van onze gasten komen een hele dag genieten van 
de sauna of een arrangement en de rest van de bezoekers 
komen voor een paar uur of voor alleen een lichaams- of 
gezichtsbehandeling”, aldus Geert. “Want dat is natuurlijk 
ook mogelijk, we hebben niet alleen sauna’s maar ook een 
beautycenter waar je ook een afspraak voor alleen een 
behandeling kunt maken.” Wil je een hele dag genieten van de 
sauna’s, de verschillende rustruimtes en de prachtige tuin mét 
zwembad dan kun je kiezen voor één van de arrangementen 
maar je kunt ook je eigen programma samenstellen, boeken 
gaat eenvoudig via de website. Het menu in het restaurant 
biedt voor ieder wat wils en bij mooi weer kan er ook heerlijk 
buiten in de tuin gegeten en gedronken worden. Geert: “Een 
bezoek aan de sauna betekent tijd nemen voor jezelf, je komt 

lichamelijk én geestelijk helemaal tot rust. Bovendien draagt 
een bezoek aan de sauna ook nog eens bij aan een betere 
gezondheid, het zorgt voor een betere doorbloeding en een 
hogere weerstand tegen virussen en bacteriën.”

Geert en Ilse hebben voor het komende jaar allerlei mooie 
acties en activiteiten voor de gasten gepland. Zo zullen er in 
de sauna’s nieuwe rituelen geïntroduceerd worden en staat 

er een zomeractie op stapel maar wil Geert er nog niet te 
veel over kwijt. “We zullen alle acties via onze nieuwsbrief, 
website en Facebookpagina communiceren dus men moet 
deze zeker even in de gaten houden.” Ontvangt u de 
nieuwsbrief nog niet dan kunt u zich hier alsnog gemakkelijk 
voor inschrijven via de website: www.anholts.nl.  Geert, 
Ilse en de medewerkers van Anholts Thermen & Wellness 
ontvangen u graag! (StadsKrant Coevorden/Miranda Wolters)
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Hesseler voorjaarstocht vanuit 
Oosterhesselen
Op zaterdag 16 maart 2024 organiseren de Hesseler Fietsers de Hesseler 
Voorjaarstocht. Een prachtige tocht langs de mooiste plekken in de Drentse natuur. 
Er kan gekozen worden uit 2 afstanden: 75 en 120 km.

De startlocatie is bij dorpshuis De 
Hesselerhof, Beatrixlaan 23a in 
Oosterhesselen. Starttijd: 9.00 tot 10.00 uur. 

Voorinschrijving is mogelijk tot 15 maart a.s. 
Kosten: deelname: €8,00 en €6,00 voor leden 
van de NTFU.

Potgrond- en plantenacties Coevorder 
Mannenkoor
Het voorjaar komt er weerbaan en dan is het ook weer tijd voor de potgrond- en 
plantenactie van het Coevorder Mannenkoor. Jaarlijks organiseert het koor deze acties 
waarbij vanaf maart potgrond en in april diverse soorten geraniums en perkplanten 
worden binnen de gemeente Coevorden gratis aan huis worden geleverd. 

Er zijn zakken potgrond van 45 liter en  
van 70 liter te bestellen. De potgrond en  
de planten moeten wel vooraf besteld  
worden via de webshop op website van  
het Coevorder Mannenkoor:  
www.coevordermannenkoor.nl/webshop. 
Met de opbrengst van deze acties kan 
het koor gratis toegankelijk concerten 

aanbieden en regelmatig optreden in de 
verzorgingstehuizen en een deel van de 
andere kosten dekken. Bestellen kan tot 
24 april via de website van het Coevorder 
Mannenkoor. Zelf sjouwen en zwaar tillen is 
niet nodig, de leden van het koor brengen de 
zakken en de planten aan huis.

Jos Wiersum uit Coevorden nieuwe trainer van DSC’65 uit Dalerveen

Voetbalvereniging DSC’65 uit Dalerveen neemt na dit seizoen afscheid van 
hoofdtrainer Jordy Boer. Een opvolger is inmiddels bekend: Jos Wiersum uit 
Coevorden.
Primeur
Jos Wiersum was nog nooit hoofdtrainer en 
begint in Dalerveen dus aan een voor hem 
nieuw avontuur. “Dit is het moment om een 
overstap te gaan maken naar hoofdtrainer. 

Ik ben bij verschillende clubs trainer gewest 
van tweede elftallen en de jeugd (O19). 
Deze vacature kwam voor mij precies op 
tijd: de bewuste trein die langskomt en 
of je er op wilt gaan springen.” Nu is de 

vraag of hij het aan kan. Wiersum twijfelt 
niet. Op basis van voldoende jaren in het 
trainerschap en gewerkt te hebben met 
verschillende hoofdtrainers denk ik wel dat 
dit moet gaan lukken. De start bij DSC zal 
per 1 augustus zijn. Het samenstellen van de 
voorbereidingen en zelfs de kennismaking 
met de groep, de leiding en de verzorging 
moet allemaal nog plaatsvinden, maar daar is 
nog genoeg tijd voor.”

Liefst in vierde klasse
De geboren en getogen Groninger hoopt 
in te kunnen stappen in de vierde klasse, 
want DSC’65 is na een lang verblijf op dat 
niveau momenteel in de vijfde klasse actief. 
Daarin wordt overigens goed gepresteerd, 
want de formatie van nu nog Jordy Boer 
staat tweede achter Witteveense Boys en 
kan dus kampioen worden. “Het komend 
seizoen zal weliswaar zwaar gaan worden, 
maar de uitdaging zal duidelijk gaan liggen 
op het meedoen om de bovenste plaatsen of 
eventuele degradatie proberen te ontwijken 

en vermijden. Een eventuele promotie brengt 
vaak ook wat positieve reuring in de club, 
waarbij ik hoop dat er zich nieuwe spelers 
gaan melden om het elftal te willen gaan 
versterken om zodoende ook op vierde 
klasseniveau bovenin mee te kunnen draaien 
en wie weet wat er dan nog meer mogelijk 
zou kunnen zijn.”

Dalen 2
Jos Wiersum is momenteel nog trainer van 
Dalen 2 en wil het seizoen met dat team goed 
afsluiten. “We verdienen het om voor het 
kampioenschap te gaan en verder te komen in 
de beker (op dit moment bij de laatste acht). 
Er nemen zoals het nu lijkt drie waardevolle 
spelers van dit elftal aan het eind van het 
seizoen afscheid. Dit zijn jongens die al veel 
betekend hebben voor het elftal en de club. 
Zij verdienen een leuk, goed en prachtig 
afscheid. Dat geldt overigens ook voor de 
elftalleider.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl
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‘Bikini’s & Bratwurst’ in de Dorpshoeve 
in Nieuw-Schoonebeek

Toneel in Nieuw-Schoonebeek leeft weer en daar zijn ze maar wat blij mee in het 
dorp. Zeker bij de plaatselijke toneelvereniging Oes Kluppie die ook dit jaar weer 
een blijspel zullen gaan vertolken. Drie dagen lang maar liefst en dat in hetzelfde 
weekend. Op vrijdag 15, zaterdag 16 en zondag 17 maart a.s. kan de liefhebber van 
toneel zijn en haar hart ophalen.

Ze weten zich dan op ‘het strand van Nieuw-
Schoonebeek aan Zee’ waar men na het 
succes van vorig jaar ‘Bikini’s & Bratwurst’ 
opvoert. Het is een zomers stuk aan het eind 
van de winter waar het echt lachen, gieren en 
brullen wordt. De toneelgroep weet het zeker 
en nodigt u dan ook van harte uit op vrijdag- 
en zaterdagavond om 20.00 uur en op zondag 
om 14.00 uur. De zaal gaat steeds een uur 
eerder open. In de voorverkoop zijn al heel 
wat kaarten verkocht en dus moet u er snel 
bij zijn als u nog een plaatsje op het ‘strand’ 
wilt. Er is geen garantie dat aan de kassa nog

kaarten te koop zijn en daarom geldt dat men 
zo vroeg mogelijk moet komen.

Marinus Wendker van de toneelgroep: “Toch 
nog twijfels? Met de aanleg van Buffer Zuid 
in het Bargerveen zou een strand in Nieuw-
Schoonebeek zomaar eens waarheid kunnen 
worden! Als je het ons vraagt, dan kun je 
maar beter goed voorbereid zijn. Het ideale 
excuus om er een avond/middag op uit te 
gaan toch? Trek uw slippers aan en smeer 
u goed in. En vergeet niet uw zonnebril op 
te zetten. Hier wilt u toch zeker bij zijn?” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Sportpark ’t Grootveld in Dalen wordt 
veiliger

Veiligheid is ontzettend belangrijk en ook in dorpen als Dalen met een redelijk 
aantal inwoners, veel verkeersdeelnemers en voorzieningen. Naar aanleiding van de 
Dorpsvisie uit 2017 is men al een stuk verder op dit gebied, zijn al tal van gevaarlijke 
situaties aangepakt en wordt ook sportpark ’t Grootveld een stuk veiliger.

Ontwerpplan
Folkert Sinnema (foto) is lid van 
voetbalvereniging Dalen, een van de 
verenigingen die van het sportpark gebruik 
maakt. Samen met vele anderen maakte hij 
zich er sterk voor dat het sportpark een 
stuk veiliger zou worden en er veel fraaier 
zou komen uit te zien. Er staat heel wat te 
gebeuren in het kader van de herinrichting 
van de infrastructuur van ’t Grootveld. 
Folkert Sinnema maakt deel uit van de 
werkgroep VVV die eind vorig jaar met 
verantwoordelijk wethouder van de gemeente 
Coevorden, Erik Holties, over dit onderwerp 
sprak teneinde te bereiken wat men wil 
bereiken. Er werd een ontwerpplan gemaakt 
waarvan de hoofdlijn zoveel inhoudt als het 
zoveel mogelijk scheiden van de verschillende 
verkeersstromen en het wegwerken van 

achterstallig onderhoud in de vorm van 
nieuwe op elkaar afgestemde verharding. 
Daarnaast is een ‘soort van welkom’ namens 
alle sportgebruikers nabij de entree onderdeel 
van de plannen.

Breed draagvlak
Het is een plan dat half januari aan leden van 
de voetbalvereniging is gepresenteerd. Velen 
liepen er warm voor en dat gold ook voor het 
‘Grootveldoverleg’ later die maand. Iedere 
sportgebruiker stemde ermee in en dus is er 
een heel breed draagvlak voor het plan. Hoe 
het nu verder gaat is eerst afwachten. “Zo 
gauw we meer weten, komen we erop terug, 
maar dit hebben we alvast bereikt”, sprak 
Folkert Sinnema. 

(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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Rotary Coevorden kloofde veel hout voor 
goede doelen

Rotary Coevorden zet zich al bijna 75 jaar voor goede doelen over de 
hele wereld in. Altijd met erg veel inzet, vrolijke gezichten en passie, 
want ze willen ervoor zorgen dat mensen die baat bij de diensten 
van de serviceclub hebben ook een gelukkig leven kunnen leiden. 
De Rotaryclub is in de heel gemeente actief en ook in Dalen zijn ze 
zeer fanatiek. Daar is men al negentien jaar achtereen bezig met het 
kloven van hout zodat er bruikbare materialen van kunnen worden 
gemaakt.

Jo Koop uit Dalen is een van de 
mensen die erbij is betrokken, 
maar gaf aan dat ze het met elkaar 
doen, want de club in het geheel 
is belangrijk. De voorbije jaren 
zette men zich in voor aggregaten 
in Oekraïne, shelterboxen, maakte 
men volledig uitgeruste tenten voor 
vier personen om te overleven,  
Turkije/Syrië, het Rudie Zwols 
Fonds, Stichting Petje Af, Roparun/
KWF en Rotary Coevorden maakt 
het mogelijk dat kinderen op 

kinderkamp kunnen gaan en zo is er 
nog veel meer te noemen.

Al bijna twee decennia met hout 
bezig
In 2005 begon men met het kloven 
van hout nadat de Tsunami bij 
Banda Atjeh in Indonesië in de 
periode rondom de kerstdagen in 
2004 plaatsvond. Daarbij vielen 
erg veel doden en de hele wereld 
kwam in actie en bood hulp aan. 
Een van de leden van Rotary 

Coevorden had destijds een partij 
boomstammen liggen om te kloven 
en men begon aan die klus. Koop: 
“Dit hout hebben we als haardhout 
aan particulieren verkocht en de 
opbrengst werd besteed aan negen 
houten bootjes waarmee getroffen 
gebieden konden worden bereikt. 
Dit was zo’n groot succes dat we 
ermee door zijn gegaan en dit jaar 
dus alweer voor de negentiende 
keer.” Twee maanden lang doet 
men dat elk jaar en wel vanaf de 
eerste zaterdag in januari tot en 
met het laatste weekend in februari.  
Elke zaterdag zijn tien tot vijftien 
mensen aan het zagen en kloven en 
worden de aanhangers ook geladen. 
Na afloop eet men snert met spek 
op brood en is het naast hard 
werken ook een gezellige, sociale 
aangelegenheid.

Dalen als spil
Het is altijd lastig een goede locatie 
te vinden waar men het hout 
kan kloven en de aanverwante 
activiteiten kan uitvoeren. Koop is 
net als de andere leden blij dat dat 
ook dit jaar weer met hulp van de 
gemeente Coevorden is gelukt en 
vond een mooie, geschikte locatie 
in industrieterrein ’t Veld in Dalen. 
Men is overigens vaak genoeg in 
die plaats te vinden, want drie keer 
per maand is men in Restaurant 
De Baander om er te overleggen 
en is er steeds een interne of 
externe spreker. Op de foto de 
‘hakkersgroep’ zoals men zich voor 
deze gelegenheid graag noemde. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Schoonebeker muziekvereniging 
De Bazuin houdt weer een 
Maestroconcert

Vorig jaar werd voor de eerste keer een Maestroconcert in de 
Dorpskerk in Schoonebeek gehouden: een evenement dat door de 
inwoners enorm werd gewaardeerd, want mooie muziek, een prima 
opzet en mensen uit eigen dorp die om de Gouden Baton streden. 
Reden voor het organiserende muziekvereniging De Bazuin uit 
Schoonebeek het concert wederom te laten plaatsvinden.

Op zaterdag 13 april is het weer 
zover als drie Schoonebekers 
om de felbegeerde eindwinst 
gaan strijden: Freek Hanken van 
administratiekantoor Hanken, 
Henk Jumelet, gedeputeerde van 
de Provincie Drenthe en Margret 
Sieben van Bakkerij Sieben. Allen 
zijn al druk bezig om straks een 
goed figuur te kunnen slaan. Ook 
dirigent Theo van Kruistum doet 
dat en is er straks ook bij.

Diny Wesselink (foto) van de 
muziekvereniging kan met een 
geweldig gevoel op de primeur 
terugkijken en gaat er ook vanuit 
dat het deze keer ook weer een 
groot succes zal worden. “Het 
publiek was in 2023 lovend en 
ging er meteen vanuit dat dit vaker 
op de agenda zou moeten. De 
reactie van de kandidaten deed daar 

niet voor onder, want ‘Een heel 
bijzondere ervaring, fijn dat ik dit 
mocht meemaken’, is wat men zei. 
Tijdens deze avond zullen zowel de 
fanfare als de malletband zich aan 
het publiek presenteren. Ze spelen 
onafhankelijk van elkaar, maar ook 
samen een breed en gevarieerd 
repertoire met o.a. Pasadena, 
Fuerza Negro, Manana en Fiësta 
Mexicana. We hebben er weer erg 
veel zin in.” De deelnemers hebben 
geen enkele ervaring met dirigeren 
en krijgen allen een eigen lied. In 
de finale nemen twee dirigenten het 
tegen elkaar op. Kaarten zijn sinds 1 
maart al verkrijgbaar bij Drogisterij 
Markant en via de Facebookpagina 
van Muziekvereniging De Bazuin. 
De entree bedraagt €7,50 (kinderen 
tot en met jaar € 5,00). Het concert 
begint om 19.30 uur. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)
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Kain Hoogeveen, steunpilaar van kampioenskandidaat Germanicus
‘We gaan voor de titel, maar als dat niet lukt dan is er geen man overboord’
Germanicus gaat dit seizoen voor de titel. Daarbij ondervindt de ploeg uit Coevorden 
echter grote concurrentie van Bon Boys. ´Bon Boys is een geweldige ploeg. De 
uitwedstrijd hebben we kansloos verloren. Toch denk ik dat we zeker niet kansloos 
zijn voor het kampioenschap. In voetbal hoeft de beste ploeg niet altijd te winnen.´ 
Was getekend; Kain Hoogeveen (25), steunpilaar van Germanicus.

Hecht collectief
´Als je in de winterstop bovenaan staat, dan 
moet je uit durven spreken dat je voor de titel 
gaat. En dat doen we dus ook. Aan de andere 
kant is de titel of promotie geen must. Lukt 
het niet, dan is er geen man overboord´, zegt 
Hoogeveen. Germanicus speelt overigens nog 
thuis tegen Bon Boys. ´Onze kracht? Dat is 
dat we een echt team zijn. Veruit de meeste 
jongens komen uit Coevorden en we werken 
keihard. Daarbij hebben we individuele 
kwaliteit in het team.  Dat alles samen maakt 
ons een hecht collectief´, weet Hoogeveen.

Jan Wielink
Ondanks de prima prestaties moet trainer 
Jan Wielink aan het einde van het seizoen 
het veld ruimen. De opvolger is al bekend: 
Erwin van Oosten. Wielink zou, zo beweren 
insiders, niet modern genoeg zijn en 
bijvoorbeeld niet werken met videobeelden. 
´Dat verhaal is erg overtrokken. Jan werd 
neergezet als een slechte trainer en dat is 
hij niet. Verreweg het grootste deel van de 
selectie kan dan ook prima met hem overweg. 
Het bestuur heeft echter een andere keuze 
gemaakt en daar sta ik wel achter. Als ik naar 
mezelf kijk, dan heb ik steeds dezelfde type 
trainers gehad, trainers die vooral bezig waren 
met het groepsproces. Nu komt er een ander 
type trainer. Ik ken Erwin van Oosten en heb 
vertrouwen in een goede samenwerking.´

Clubman 
Hoogeveen is een echte clubman. ´Ik speel 
vanaf de jongste jeugd voor deze club. Ik 
ben er vier jaar tussenuit geweest toen ik 
deel uitmaakte van de jeugdselecties van FC 

Emmen. Ik ben heus wel eens op gesprek 
geweest bij een andere club. Germanicus is 
echter mijn club. Ik heb het er prima naar 
mijn zin, kan er op de fiets naar toe. Dat 
wil overigens niet zeggen dat ik altijd voor 
Germanicus blijf spelen. Wat dat betreft sluit 
ik niets uit.´

FC Emmen
Hoogeveen is in het dagelijks leven werkzaam 
voor FC Emmen. Hij traint er FC Emmen 
O11. ´Verder studeer ik nog. Ik wil graag 
leraar lichamelijke opvoeding worden. 
Dat zou prima te combineren zijn met het 
trainerschap. Met FC Emmen  JO11 spelen 
we zogenaamde twin games tegen onder 
meer Ajax, Feyenoord en AZ. Het is heerlijk 
om met getalenteerde spelers te werken en 
met spelers die heel erg gemotiveerd zijn. 
Ik wil zeker verder in het trainersvak´, zegt 
Hoogeveen, die ook nog verantwoordelijk 
is voor Germanicus O21 en juist vanwege 
het feit dat hij trainer is extra kritisch is op 
de trainers die hij zelf heeft. ´Op een goede 
manier, hoor. Ik pik wel eens een oefening 
van Jan Wielink. Ik voeg daar dan vaak nog 
iets aan toe. Dat bespreek ik dan met Jan en 
dat kan ook prima. Zo houden we elkaar ook 
een beetje scherp, haha.´

Eigen jeugd
Tenslotte wil Hoogeveen ingaan op een ander 
gerucht dat de ronde doet bij de aanstelling 
van trainer Erwin van Oosten, die mede 
zou zijn aangesteld vanwege het feit dat hij 
wellicht spelers van HHC Hardenberg mee 
zou nemen. ´Ik geloof daar niets van. De visie 
van de club is duidelijk; met zo veel mogelijk 

eigen jongens de weg omhoog inslaan. Dan 
past het niet om nu een blik nieuwe spelers 
aan te trekken. Natuurlijk zijn een of twee 
gerichte versterkingen welkom, laat dat ook 

duidelijk zijn. Maar verder wil de club het 
toch echt met jongens uit de jeugd gaan 
doen.´ (StadsKrant Coevorden/Vincent Muskee)
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Daler tennis- en padelvereniging L.T.C. Dalen viert 
vijftigjarig bestaan

Onlangs, op 8 februari, bestond de Daler tennis- en padelvereniging 
L.T.C. Dalen vijftigjarig jaar. Een halve eeuw tennis en later 
ook padel blijft zeker niet onopgemerkt en dus pakt men flink 
uit met een mooi feest en leuke activiteiten. In dat kader is een 
jubileumcommissie samengesteld die ervoor zorgt dat men straks 
heerlijk kan genieten.

Volop activiteiten
Vijftig jaar tennis en eveneens padel 
in de laatste jaren is niet niets en 
de vereniging kan ook terugkijken 
op een prachtige geschiedenis 
met veel mooie herinneringen. 
Daarover zal men tijdens de vele 
momenten waarop men in het kader 
van een halve eeuw L.T.C. Dalen 
samen is nog vaak over spreken. 
Op de dag dat de vereniging haar 
vijftigste verjaardag meemaakt is 
er een receptie voor sponsoren, 
de gemeente Coevorden, oud-
voorzitters en andere genodigden 
met daarna een pubquiz voor 
leden. Pas later in het jaar is er 
een feestavond met een Dj en 
een spectaculair optreden. Frank 
Blankestijn, Marja Westenbrink 
en Annelie Brinks (in die volgorde 
van links naar rechts op de foto) 
zitten in de jubileumcommissie en 
willen daar verder nog niets over 
zeggen, omdat het een verrassing 
moet blijven. Wél gaven ze aan dat 
er nog veel meer is. “Er worden op 
een manier zoals het nooit eerder 

is gedaan clubkampioenschappen 
georganiseerd met de grandes 
finales op 1 juni.

Voor de schoolgaande jeugd werden 
eind januari (in samenwerking met 
de BWB-school) clinics verzorgd 
en medio mei worden vijftig 
padelballen in het dorp verstopt, 
waarvan tien gouden. De vinders 
ervan kunnen dan mooie prijzen 
winnen. Verder hebben we nog een 
aantal activiteiten die georganiseerd 
gaan worden. Daarover later meer.”

Toekomst
Het moet een topjaar worden en 
als het aan de jubileumcommissie 
ligt gaat dat zeker lukken. Men 
koos bewust voor een breed scala 
aan activiteiten en een mooie 
variatie hierin. Ze doen het met 
elkaar en dat is ook de kracht van 
L.T.C. Dalen waar ze geen moment 
stilstaan. Men is dus alweer druk 
bezig met de volgende vijftig jaar 
L.T.C. Dalen. “Door de groei 
van het aantal leden die vooral 

is ontstaan doordat er ook aan 
padel kan worden gedaan zijn we 
inmiddels gestart met het renoveren 
van ons clubgebouw. De keuken 
in de kantine is mede door de 
hulp van vele vrijwilligers reeds 
geplaatst, maar ook de kleedkamers, 
douches en toiletten zullen worden 
gerenoveerd/vervangen.”

Padel
Padel is razend populair en zorgde 
ervoor dat het ledenaantal na 
een terugval in het aantal leden 
bijna vervijfvoudigd is en weer 
op het ledenaantal van tijdens 
de hoogtijdagen zit. Ongekend 
eigenlijk, maar wél realiteit. Omdat 
het zo populair is wil men ervoor 
zorgen dat er nog meer padelbanen 
komen dan er al zijn. “Het bestuur 
oriënteert zich op dit moment om 
het park uit te breiden naar vier en 
misschien wel vijf padelbanen. We 
hebben er nu drie, echter is dit met 
de huidige regelgeving best wel een 
heel (tijdrovende) klus waarbij we 
als vereniging moeten voldoen aan 
een (groot) aantal voorwaarden. Er 
zijn dus zeker toekomstplannen, 
maar we gaan eerst lekker genieten 
van vijftig jaar L.T.C. Dalen. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Jos Schaart nieuwe hoofdtrainer 
van SVV’04 in Schoonebeek

SVV’04 kan inmiddels na het aangekondigd afscheid van 
hoofdtrainer Roeland Kwint de nieuwe hoofdtrainer presenteren: 
Jos Schaart uit Emmer-Compascuum: een jonge trainer die de 
afgelopen vier seizoenen aan het roer stond bij SJS uit Stadskanaal. 
Daar is hij nog tot en met het eind van het seizoen actief om 
vervolgens naar Schoonebeek te verkassen.

Hij heeft erg veel zin in het 
avontuur, maar wil zijn periode bij 
SJS goed afsluiten. Dat doet hij het 
liefst met het kampioenschap en 
dus promotie naar de derde klasse, 
het niveau waarop zijn nieuwe 
club actief is. Schaart wil met zijn 
nieuwe club meedoen voor een 
periodetitel om uiteindelijk een gooi 
naar promotie te doen. “SVV’04 
is een stabiele, gezellige en warme 
club en ze hebben de zaken goed 
voor elkaar. Ik hoop dat de club 
zich handhaaft in de derde klasse, 
maar daar heb ik wel vertrouwen 
in en dan hoop ik op een mooi 
seizoen op dat niveau waarin we zo 
hoog mogelijk moeten meedoen. 
Het zou natuurlijk geweldig zijn een 
periode te kunnen pakken, maar we 
gaan eerst kijken hoe het loopt dus 
eerst naar de middenmoot proberen 

te komen en dat dan wellicht 
uitbouwen.”

Schaart is nog geen dertig, 
erg ambitieus en omschrijft 
zichzelf als een man die goed 
kan communiceren en prima als 
onderdeel van een groep kan 
functioneren. “Ik ben een man van 
de ‘nieuwe stempel’ en breng dus 
veel diversiteit in de trainingen aan. 
Met SVV’04 wil ik een prachtige tijd 
meemaken en we gaan voor heel 
mooie resultaten.”

Voorzitter Ingrid Staal van SVV’04 
is blij met de nieuwe oefenmeester: 
“SVV’04 verheugt zich op de 
komst van hoofdtrainer Jos Schaart, 
een jonge ambitieuze trainer.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Toneelvereniging ’t Aol Volk speelt in Noord-Sleen
Op vrijdag 8 maart a.s. speelt toneelvereniging ’t Aol Volk een 
Blijspel geschreven door Harm Dijkstra in restaurant-zalencentrum 
Wielens. De knuppel gaat door het hoenderhok in dit prachtige 
Drentse stuk, in de hoop dat het recht zal zegevieren, met- of zonder 
advocaat!

Het begint om 20.00 uur. 
Kaartverkoop via Restaurant-
Zalencentrum Wielens, Dorpsstraat 
19 Noord-Sleen. Voor alle info kunt 
u ook bellen met 0591 – 36 13 18.

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?
Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Politiehondenvereniging HDV Eendracht in Coevorden
‘Ik maak me zeker wel eens zorgen over de toekomst van de vereniging’
Het opleiden van jonge honden voor politie en 
bewaking. Dat is in de kern wat Politiehondenvereniging 
HDV Eendracht doet. De vereniging, met tien leden, is 
actief en verricht goed werk. ´Toch maak ik me weleens 
zorgen over de toekomst. De interesse van de jeugd is er 
niet echt meer. Soms wordt het nog van vaders op zoons 
overgedragen, maar ook dat wordt minder. Ik moet zien 
of de vereniging er over een jaar of vijftien nog wel is´, 
zegt voorzitter, penningmeester én drijvende kracht Bert 
Snippe ongerust.

Mechelse Herders
‘We richten honden af en maken ze geschikt voor surveillance 
werkzaamheden bij de politie. We zijn aangesloten bij 
de KNPV en via onder meer de website bloedlijnen.nl 
monitoren we steeds of we interessante honden kunnen 
kopen. Soms zijn dat honden met ´raar gedrag´, soms ook 
niet. In principe zou je elke hond goed op kunnen leiden. 
Toch zijn Mechelse Herders, Rottweilers en ook Duitse 
Herders de meest geschikte honden. Vaak zijn honden pas na 
drie, vier jaar helemaal klaar om voor de politie te werken. In 
principe kunnen ze overigens al vanaf hun tweede levensjaar 
voor de politie werken’, zegt Snippe.

Klein wereldje
Snippe richt zelf geen honden meer af. ´Heb ik wel gedaan. 
Je moet er ook voldoende tijd voor hebben. Eendracht heeft 
elke week drie trainingsmomenten. Er gaat behoorlijk wat 
tijd in zitten. Is een hond eenmaal afgericht, dan is het maar 
de vraag of er ook daadwerkelijk plaats is bij de politie. Aan 
de andere kant; het is een klein wereldje en bij wedstrijden 
bijvoorbeeld, zijn vaak agenten aanwezig. Heb je een goede 
naam opgebouwd, dan helpt het wel om honden bij de politie 
te krijgen´, zegt Snippe. ´Na drie, vier jaar neem je afscheid 
van de door jou opgeleide hond. Nee, dat is in principe niet 
moeilijk. De honden leven thuis vaak in kennels. Het zijn 
geen typische huishonden. Bij een wedstrijd zag ik een keer 
een hond die ik opgeleid heb. Hij keek niet eens op, haha´

Regelgeving
Vanuit de politie is wel steeds minder vraag naar honden. 
´Dat heeft vooral te maken met Europese regelgeving. 
De regels worden steeds strenger. We hebben zelfs de 

trainingsmethoden aan moeten passen. Ook wat dat betreft 
wordt het allemaal steeds moeilijker´, weet Snippe. Bij 
Eendracht worden elk jaar drie honden afgeleid. ´Dat is 
weleens meer geweest. Ik meen dat we ooit weleens acht per 
jaar hebben opgeleid´

Maatschappelijk belang
Eendracht wordt kleiner. Zou een samenwerking met 
andere verenigingen geen optie zijn dan? ´Dat zou kunnen. 
Ooit is er weleens sprake geweest dat een organisatie die 
puppycursussen aanbood bij ons op het terrein zou komen. 
Dat bleek later echter toch een lastig verhaal. Als je elkaar 
kunt helpen, dan moet je dat doen. Is ook gewoon beter 
voor kleine verenigingen. Vanuit de gemeente proeven we 
weinig ondersteuning. We hebben weleens het gevoel dat 
ze er wel voor de voetbalclubs, maar niet echt voor ons 

zijn. Wij moeten onszelf maar zien te bedruipen. Er wordt 
weleens getwijfeld aan het maatschappelijke belang van een 
politiehondenvereniging. Ik heb daar fikse discussies over 
gevoerd. Als er bij jou ingebroken wordt en de politie kan 
met behulp van een hond de dader opsporen, dan is iedereen 
blij toch? Ik bedoel maar´

Toekomst
Snippe doet er alles aan om de club levend te houden. ´Ooit 
hebben we eens achttien leden gehad. Nu we een kleine 
club zijn, moeten de leden elkaar zo veel mogelijk helpen. 
Gelukkig gebeurt dat ook. Het zal in de toekomst steeds 
moeilijker worden om onze club in de benen te houden. De 
jeugd heeft geen interesse meer. Van aanwas is amper sprake. 
En dan wordt het lastig natuurlijk´ (StadsKrant Coevorden/
Vincent Muskee)
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Drenthe onderzoekt interventierichtlijn wolf
Zorgen om toenemend aantal aanvallen op goed beschermd vee
De provincie Drenthe zag de afgelopen periode een grote toename van aanvallen 
van de wolf op vee.  Meerdere keren werd vee aangevallen ondanks preventieve 
maatregelen.  

Gedeputeerde Egbert van Dijk: “De 
provincie maakt zich zorgen over de vele 
aanvallen en heeft samen met andere 
provincies onderzocht welke mogelijkheden 
er zijn om hiermee om te gaan. Drenthe 
onderzoekt wat er voor nodig is om met 
de interventierichtlijn wolf-vee aan de slag 
te gaan. Deze richtlijn houdt in dat bij 
herhaaldelijke aanvallen van een wolf op goed 
beschermd vee, een wolf uit de populatie 
genomen kan worden.” 

Onlangs spraken de provincies over een 
interventierichtlijn wolf-vee. De overlast 

met betrekking tot de wolf verschilt per 
provincie. Daarom is besproken dat Drenthe 
en Gelderland, die de meeste problemen 
ervaren, intensief samen optrekken. Drenthe 
wil uitzoeken of ze de interventierichtlijn in 
de provincie kan inzetten. In verband met 
de beschermde status van de wolf, vraagt de 
interventierichtlijn met name op juridisch 
vlak nog nader onderzoek.

De interventierichtlijn wolf-vee gaat uit 
van vijf criteria. Het komt erop neer dat bij 
herhaaldelijke aanvallen binnen één gemeente 
op goed beschermd vee, de provincie 

binnen een straal van één kilometer van de 
aanvalslocatie en tot uiterlijk 21 dagen na de 
aanval, kan ingrijpen doormiddel van afschot.  

Dieren goed beschermen 
Ook met deze richtlijn is het een vereiste 
dieren zo goed mogelijk te beschermen tegen 
aanvallen van de wolf. Het is niet alleen 
een wettelijke plicht voor dierhouders maar 
ook een voorwaarde om te mogen ingrijpen 
wanneer dat nodig is. Om dierhouders 
financieel tegemoet te komen heeft de 
provincie Drenthe een subsidieregeling om 
wolfwerende rasters aan te schaffen.  

Wolfwerende rasters  
Ondanks de aanvallen binnen wolfwerende 
rasters, benadrukt de provincie dat de 
rasters wel degelijk werken. De aanvallen 
die recent binnen rasters plaatsvonden, 
concentreren zich rond het Drents-Friese 
Wold en betreffen met name één type raster; 
het flexibele draadraster. Dit wordt verder 
onderzocht. Geadviseerd wordt nabij het 
Drentse-Friese Wold voor een andere vorm 
van een wolfwerende afrastering te kiezen.

Samenwerking en lobby 
De gevolgen van de komst en vestiging 
van wolven in Drenthe zijn groot. De 
maatschappelijke onrust, emotionele en 
economische schade en kosten nemen toe. 
Drenthe werkt stapsgewijs aan een wolfvrije 
regio. Dit is een ambitie die niet van vandaag 
op morgen is gerealiseerd. Hiervoor lobbyen 
de provincies in Den Haag en Brussel. 

In de Europese Commissie ligt inmiddels 
het voorstel voor het verlagen van de status 
van de wolf. Verder wordt door Drenthe 
samen met de andere provincies aan een 
gezamenlijke aanpak met betrekking tot de 
wolf gewerkt. Daarbij worden de lessen en 
onderzoeken van de verschillende situaties in 
de provincies betrokken.  

 

Meer informatie voor dierhouders:

Algemeen: 
Provincie Drenthe:  
Wolf in Drenthe - Provincie Drenthe 
BIJ12: Alles over de wolf in Nederland  
(bij12.nl) 

Subsidie wolfwerende rasters: 
Hoefdierhouders uit heel Drenthe kunnen 
subsidie aanvragen bij SNN via de link:
Subsidieregeling wolfwerende rasters Drenthe 
2023 | SNN 

Wolvenconsulent:
Wilt u als houder van een hoefdier of 
landbouwhuisdier praktisch advies over 
wolfwerende maatregelen? Neem dan contact 
op met de provincie Drenthe

Wolvenschade:
Bent u een dierhouder en heeft u dood of 
gewond vee ontdekt (vermoedelijk) door een 
aanval van een wolf?  Neem dan contact op 
met BIJ12. www.bij12.nl 

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Herman brood-toernooi bij vv Sleen al 
vijftien jaar een succes

Op vrijdag 31 mei, zaterdag 1 en zondag 2 juni wordt bij voetbalvereniging Sleen 
het jaarlijks Herman brood-toernooi gehouden. Het toernooi heeft niets met wijlen 
zanger Herman Brood te maken, maar heeft een link met de plaatselijke bakker, 
Herman Schepers. Voor de vijftiende keer staat het toernooi op het programma en het 
als het aan de organisatie ligt weer een topevenement worden.

Voorbereiding
Met elkaar hebben ze er uren voorbereiding 
opzitten. Dat mag ook wel met een speciale 
uitgave van het toernooi en daar komt ook 
nog eens bij dat de voetbalvereniging dit 
jaar tachtig jaar bestaat. In 2007 vond het 
toernooi zijn oorsprong na initiatief van 
Geraldine Otter, Bert ter Avest en Aiko 
Streunding. De bakker werd sponsor en 
zo was een naam van het evenement gauw 
geboren, te meer ook omdat het wel lekker 
bekt en iedereen Herman Brood kent. Het 
toernooi begon overigens ooit met alleen 
de F-junioren waarna het uitgroeide tot een 
groter geheel.

Speciaal jaar
Omdat het zo’n speciaal jaar is voor de 
voetbalvereniging wordt het toernooi mooier 
dan het al was. Streunding: “De combinatie 
van beide jubilea moet resulteren in een 
fantastische feestavond op zaterdag 1 juni. 
Het ‘oude’ veld 4 zal worden ingericht als 
festivalterrein en de live-band Free Willy 
is inmiddels vastgelegd om de avond te 
voorzien van zijn opzwepende muziek. Op 
de vrijdagavond is het allereerst de beurt aan 
de JO19-teams en zoals het nu lijkt zullen 
ook de Walking Footballers en het 45+-team 
aantreden tijdens de openingsavond van het 
toernooi. Na afloop van de wedstrijden op 
de vrijdag zal er een after-party plaatsvinden 
op het festivalterrein met daarbij muzikale 

omlijsting van een nog nader te contracteren 
artiest. De zaterdag is ingeruimd voor de 
jongste jeugd. De JO7 (puppy’s) tot en met 
de JO10 komen in het ochtendgedeelte 
op 1 juni aan bod en in de middag zijn de 
JO11- en de JO12-teams aan zet. Tijdens 
deze zaterdag is er ook een speciale activiteit, 
gesponsord door de Club van 100. Zondag 2 
juni staat in het teken van de strijd tussen de 
JO17-, JO15- en JO13-teams. Een speciaal 
onderdeel is dit jaar ook weer de strijd om de 
Schutrups Gazonmaaiers-penaltybokaal”

Ruim duizend voetballers
Naar verwachting zullen ook tijdens deze 
feestelijke uitgave ruim negentig teams in 
diverse leeftijdscategorieën hun opwachting 
gaan maken. Ruim duizend voetballers 
zullen hun kunsten vertonen en daarnaast 
worden vele belangstellenden op de fraaie 
accommodatie van vv Sleen verwacht. De 
organisatie is samen met hoofdsponsor 
De Echte Bakker Herman Schepers ervan 
overtuigd dat het wederom een geslaagd 
toernooi gaat worden, waarbij niet voorbij 
mag worden gegaan aan de gigantische inzet 
van de vele vrijwilligers.”

Op de foto: links hoofdsponsor Herman 
Schepers en rechts voorzitter van de 
HBT-commissie (Herman brood-toernooi-
commissie). Aiko Streunding (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Stichting Sociaal Kultureel Werk 
Schoonebeek is er voor iedereen
Voor dorpen en inwoners ervan is 
het belangrijk dat er sprake is van 
een goede leefbaarheid. Daarom 
richtte Jelte Ferwerda, gewezen leraar 
handvaardigheid aan de Mavo in 
Schoonebeek, in 2008 in die plaats 
Stichting Sociaal Kultureel Werk 
Schoonebeek (hierna SKW) op. Een 
van de doelen was te zorgen voor leuke 
cursussen en workshops in het dorp.

Tot op heden is daar steeds in geslaagd 
en blijft men dit ook doen. Desondanks is 
het in Schoonebeek helaas zo dat er nog 
veel inwoners zijn die niet van het bestaan 
van SKW op de hoogte zijn, iets dat de 
stichting jammer vindt. De mensen van 
SKW organiseren namelijk interessante 
cursussen en workshops. “SKW is er echt 
voor iedereen. Voor jong en oud, voor 
mensen met een ruime beurs en mensen die 
het wat krapper hebben, dat maakt niet uit. 
Het woord ‘sociaal’ roept bij sommigen het 
idee op dat het SKW speciaal is opgericht 
voor inwoners die het niet breed hebben. Dat 
is een misverstand, want iedereen is welkom 
en dat is ook de belangrijkste boodschap 
die wij mee willen geven. Om de cursussen 
en workshops te kunnen bekostigen wordt 
gebruik gemaakt van subsidies en een zo 
klein mogelijke bijdrage van de deelnemer; 
iedereen moet namelijk kunnen meedoen”, 
zo gaf het bestuur (foto) aan.

Er is volop aanbod van activiteiten. Een 
kleine greep eruit leert dat de diversiteit erin 

erg groot is en het recht doet aan het feit 
dat het voor iedereen is: koersbal, bingo, 
een creaclub, fietsen in groepsverband, het 
zijn zomaar een paar activiteiten. Haken, 
schilderen, het maken van sinterklaastaarten 
en kersttapas horen er ook bij en dan is er 
nog veel meer. Wie trouwens iets voor SKW 
wil doen kan altijd even contact opnemen 
via geertjezondag@gmail.com. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Nieuw: Gratis subsidie voor een 
energiezuinig huis

Vijf gemeenten in Drenthe en een gemeente in Overijssel helpen huiseigenaren om 
hun woningen energiezuiniger te maken. Door middel van een vernieuwde subsidie 
met een maximale waarde van €4.000,- krijgen huiseigenaren de kans hun huizen te 
isoleren, te voorzien van HR++ glas of zonnepanelen te installeren. De subsidie is 
speciaal bedoeld voor huiseigenaren met een lager inkomen en is beschikbaar voor 
inwoners van de gemeenten Aa en Hunze, Borger-Odoorn, Hoogeveen, Coevorden, 
Emmen en Hardenberg. De Gratis subsidie voor een energiezuinig huis is een 
initiatief van Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe, een tijdelijk samenwerkingsverband 
van het Rijk, provincie Drenthe, provincie Overijssel en gemeenten. Huiseigenaren 
kunnen de subsidie aanvragen via www.regiodealzodrenthe.nl of bellen met het 
Drents Energieloket: 085 - 792 01 58.

Meer wooncomfort en lagere 
energiekosten
Een duurzamer huis zorgt voor lagere 
energiekosten en meer wooncomfort. Om 
te zorgen dat iedereen die in aanmerking 
komt een vliegende start kan maken, biedt 
Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe gratis 
en onafhankelijk advies door deskundige 
energieadviseurs.

Subsidiecriteria:
• Het huis staat in één van de volgende 
 gemeenten: Coevorden, Aa en Hunze, 
 Borger-Odoorn, Hoogeveen, Emmen of 
 Hardenberg.
• De aanvrager is eigenaar van de woning en 
 woont er ook zelf in.

• Het verzamelinkomen is niet hoger dan 
 €52.671,- per jaar. 
• De subsidie van maximaal € 4.000,- 
 is bedoeld voor energiebesparende 
 werkzaamheden.
• De subsidie is aan te vragen voor of na 
 uitvoering van de werkzaamheden. Hierbij 
 dient een offerte of een factuur worden 
 bijgevoegd. De factuur mag maximaal 6 
 maanden oud zijn.
• De huiseigenaar komt misschien in 
 aanmerking voor nog meer subsidies. 
 De energieadviseurs van de Regio Deal 
 kunnen kosteloos de weg wijzen naar meer 
 mogelijkheden.

Gratis ondersteuning voor huiseigenaren
Huiseigenaren die hun woning 
energiezuiniger willen maken, kunnen zelf 
de subsidie aanvragen. Mocht er behoefte 
zijn aan hulp, dan biedt Regio Deal Zuid- 
en Oost-Drenthe gratis en onafhankelijk 
advies door deskundige energieadviseurs. 
De energieadviseur kijkt of de huiseigenaar 
in aanmerking komt voor de subsidie en 
adviseert wat er zoal mogelijk is in het huis. 
Daarnaast kan de energieadviseur helpen bij 
de subsidieaanvraag en de weg wijzen naar 
andere beschikbare regelingen.

Over Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe
De Gratis subsidie voor een energiezuinig 
huis vloeit voort uit Regio Deal Zuid- en 
Oost-Drenthe, een tijdelijke samenwerking 
tussen gemeenten, provincie Drenthe, 
provincie Overijssel en de Rijksoverheid. 
Doel van de Regio Deal is de brede welvaart 
in de regio te versterken.

Meer informatie en subsidieaanvraag:
Bezoek de website www.regiodealzodrenthe.
nl of neem contact op met het Drents 
Energieloket op 085 - 792 01 58.

de Energieadviseurs van Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe. Van links naar rechts: Thijs Bodewitz, Niek 
Havinga (coördinator), Nico Schiphouwer en Roel Loots. Niet op de foto: Marianne Ploeger.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11




